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سارقان و کاسبان

امام  ســپاه  فرمانده  خبــر//  گروه    
و  سجاد )ع( هرمزگان گفت: خاطرات 
زندگی نامه شهدای هرمزگان را در باید 
قالب فیلم، کتاب و هنر به جهانیان و 

نسل جدید عرضه کنید. 
   سردار اباذر ســالاری در آئین مرحله 

اســتانی ســومین رویداد سراسری تولید 
افزود:  هرمزگان،  بسیج  دیجیتال  محتوای 
فضای مجازی اهمیــت زیادی دارد و در 
واقــع می توان گفت یــک فضای حقیقی 

است.
  فرمانده ســپاه امام ســجاد )ع( استان 

هرمــزگان عنــوان کرد: در ایــن مرحله 
تیم های مختلفی در رشته های، پویانمایی، 
بازی های موبایلی و نرم افزار موبایلی به 
مدت ســه روز باهم رقابــت می کنند.  به 
گزارش ایسنا ، ســالاری اضافه کرد: این 
رویداد با هدف شناســایی اســتعدادها و 

حمایت از گروهای خلاق و مبتکر دنبال 
می شود.

 گروه خبر //  فرمانده انتظامی استان با تإکید بر اینکه 
برابر قانون همکاری با رسانه های معاند معاونت در جرم 
تلقی می شود، از شناسایی و دستگیری عامل ارتباط با 
شبکه  معاندBBC درشهرستان » بندرعباس « خبر داد. 

   ســردار غلامرضا جعفری با اعلام این خبر گفت: مأموران 
پلیس امنیت عمومی اســتان با انجــام اقدامات اطلاعاتی از 
ارتبــاط فردی بــا گروه های خبری معاند مطلع و بررســی 
موضوع را در دستور کار قرار دادند.وی افزود: مأموران پلیس 
امنیت عمومی استان با انجام تحقیقات فنی پلیسی و اقدامات 
اطلاعاتی از صحت و ســقم موضوع اطمینان حاصل کرده و 
محل اقامت فرد مورد نظر را در یکی از محلات شهرســتان 

بندرعباس شناسایی کردند. فرمانده انتظامی استان بیان کرد: 
پس از هماهنگــی قضائی متهم مورد نظر به همراه یک متهم 
دیگر طی یک عملیات منسجم پلیسی و با اشرافیت اطلاعاتی 
پلیس دستگیر و با تحقیقات صورت گرفته مشخص شد این 
افراد کلیپی از معضلات اجتماعی و وضعیت شهری بندرعباس 
تهیه و به شــبکه BBCارســال که نارضایتی عمومی مردم 
و مسئولین استانی را بدنبال داشــته است. به گزارش ایسنا ؛ 
این مقام ارشــد انتظامی استان با اشاره به اینکه متهمان دارای 
چندین فقره سابقه کیفری می باشند، خاطر نشان کرد: متهمان 
به همراه پرونده تشکیل شده جهت سیرمراحل قانونی به مرجع 
قضائی معرفی و این اقدام پلیس رضایتمندی مسئولان استانی 

از عملکرد پلیس را در پی داشته است.وی با تأکید بر اینکه بر 
کسی پوشیده نیست که بخش های فارسی زبان رسانه هایی مانند 
BBC، VOA، CNN و ... اگر تنها یک کارکرد مشخص، 
هدف دار و فاش شده داشته باشند، آن اقدام علیه امنیت و تمامیت 
نظام جمهوری اسلامی است، اظهار کرد: برابر قانون همکاری با 
رسانه های معاند، معاونت در جرم تلقی می شود.سردار جعفری 
در ارتباط با موضوع جرم انگاری مصاحبه افراد با سایت های 
 بیگانه در قانون، گفت: در ماده ۵۰۰ قانون تعزیرات تصریح شده 
هر کس علیه نظام جمهوری اســلامی ایران یا به نفع گروه ها و 
سازمان های مخالف نظام به هر نحو فعالیت تبلیغی نماید به حبس 

از سه ماه تا یکسال محکوم خواهد شد.

فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان :

خاطرات شهدای هرمزگان را باید به نسل جدیدعرضه کنیم

  فرمانده انتظامی هرمزگان :

عامل ارتباط با شبکه های معاند در » بندرعباس « دستگیر شد 
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 گروه خبر // با اقدام به موقع و مقتدرانه جان برکفان دلاور نیروی دریایی ســپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی عملیات دزدی دریایی و سرقت نفت ایران توسط آمریکا ناکام ماند. 

   با اقدام به موقع و مقتدرانه جان برکفان دلاور نیروی دریایی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی عملیات دزدی 
دریایی و سرقت نفت ایران توسط آمریکا ناکام ماند.آمریکا در این اقدام یک نفتکش را که حامل نفت صادراتی 
ایران بود در آب های دریای عمان مصادره کرد و با انتقال محموله نفت آن به یک نفتکش دیگر آن را به سوی 
مقصدی نامعلوم هدایت کرد.همزمان دلاورمردان نیروی دریایی سپاه با اجرای عملیات هلی برن بر روی عرشه 

نفتکش آن را به تصرف خود درآوردند و آن را به سوی آب های سرزمینی ایران هدایت کردند. در ادامه نیروهای 
آمریکا با استفاده از چندین فروند بالگرد و ناو جنگی به تعقیب نفتکش پرداختند اما با ورود قاطعانه و مقتدرانه 

نیروهای جان برکف سپاه ناکام ماندند.
  به گزارش فارس ، نیروهای آمریکایی مجددا با اســتعداد بسیار و با استفاده از چند ناو جنگی بیشتر تلاش 
کردند مســیر حرکت نفتکش را سد کنند که باز هم موفق نشدند. این نفتکش هم اکنون در آب های سرزمینی 

کشور عزیزمان است.

 جزئیات برخورد نیروی دریایی سپاه 
با ناوهای آمریکایی

عملیات دزدی دریایی و سرقت نفت ایران توسط آمریکا ناکام ماند

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

باید متولی مشخصی برای اسکله بندرپهل تعریف شود
صفحه 2 را بخوانید

گروه خبــر // رئیس اتاق بازرگانــی، صنایع، معادن و 
کشاورزی هرمزگان گفت: پیشنهاد ایجاد دفتر نمایندگی 
شرکت های حمل و نقل تاجیکســتانی از سوی اتاق 
بازرگانی هرمزگان به ســفیر این کشــور در تهران در 

راستای سهولت روند ترانزیت ارائه شده است.
   به گزارش خبرنگار دریا ، محمدرضا صفا در دیدار با سفیر 
تاجیکســتان در تهران که با حضور مهندس دوستی استاندار 
هرمزگان و شــعبان رییس نمایندگی وزارت امور خارجه در 
بندرعباس همراه بود، اظهار داشت: با توجه به شرایط سیاسی 

کشور افغانستان، کامیون های ایران امنیت لازم برای خروج از 
افغانستان را ندارند و در صورتی که شرکت های حمل و نقل 
بین المللی تاجیکستان از افغانستان عبور کنند ایران آمادگی 
 خود را برای ارائه کالاهای ترانزیتی تا مرز افغانســتان اعلام
می کند.وی افزود: در راســتای تسهیل در فرآیند کالاهای 
ترانزیتی تحت کنوانسیون TIR پیشنهاد می گردد شرکت های 
حمل و نقل تاجیکستانی دفتر نمایندگی را در اتاق بازرگانی 
هرمزگان ایجاد کنند تا با همکاری بین شرکت های حمل و نقل 

ایرانی روند تزانزیت با سهولت بهتری انجام شود.

صفا در دیدار با سفیر تاجیکستان در تهران مطرح کرد 

ایجاد دفتر نمایندگی شرکت های 
حمل ونقل تاجیکستانی در اتاق بازرگانی هرمزگان

سالروز تسخیر لانه جاسوسی 
روزمبارزه با استکبار جهانی 
و روزدانش آموز گرامی باد 

امور مدیــرکل   // خبــر   گــروه 
 مالیاتــی هرمزگان گفــت: آخرین 
 مهلت ارســال فهرســت معاملات
تابستان 1400 اشخاص   فصلی دوره 
ماه سال جاری  آبان  مشــمول، 15 

است.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ شاکررضا 
مریدی با اشــاره به آئین نامه تبصره 3 
ماده 169 قانون مالیات های مســتقیم 

عنوان داشــت: آخرین مهلت ارســال 
صورت معاملات فصل تابستان، 1۵ آبان 

ماه سال جاری می باشد.
وی خاطرنشــان کــرد: بــه موجــب 
نامــه اجرایی  مفاد مــاده 1۰ آییــن 
موضوع تبصره 3 مــاده 169 اصلاحی 
مصوب1394/۰4/31،اشخاص مشمول 
ارسال فهرست معاملات فصلی مکلفند 
صــورت معاملات خــود را در مقاطع 

ســه ماهه ) فصلی( تهیــه و تا یک ماه 
و نیــم پس از پایان هر فصل به صورت 
الکترونیکی از طریق درگاه ملی مالیات 
 www.INTAmedIA.IR نشــانی  به 
برای ســامانه معاملات فصلی ارســال 

نمایند.
  مریدی تاکید کرد: عدم ارسال صورت 
معاملات فصلی در مهلت مقرر قانونی، 

موجب تعلق جریمه می شود.

مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان خبرداد

  15 آبان ماه ، آخرین مهلت ارسال صورت معاملات فصل تابستان 1400
 

  

 گروه خبر // کمیسیون  عمران مجلس 
شورای اســلامی، در دومین روز بازدید 
میدانی از طرح و پروژه های توســعه ای 
در استان هرمزگان، از بنادر استراتژیک 
و پروژه های ســرمایه ای، تجهیزاتی و 
زیربنایی بندری و دریایی در غرب این 

استان دیدن کردند.
   بــه گزارش خبرنگار دریا، در این بازدید 
کــه مدیرعامــل و اعضای هیــات عامل 
ســازمان بنادر و دریانــوردی نیز حضور 
داشــتند، علاوه بر انجــام تعمیرات و آغاز 
بهره برداری از مسیرهای عمومی، با اعتبار 
۷۰ میلیارد ریال و در راستای مسئولیت های 
پیشرفت،  روند  بنادر،  ســازمان  اجتماعی 

راهبــری و هدایــت پروژه هــای بزرگ 
اقتصادی- بازرگانــی در بندرلنگه و بنادر 
همجوار، مورد بررســی قرار گرفت. علی 
اکبــر صفایی؛ مدیرعامل ســازمان بنادر و 
 دریانوردی در جریان این بازدید، به تشریح 
سیاست های کلان سازمان بنادر پرداخت و 
تاکید کرد: پیشرفت و آبادانی کشور و منطقه 
در گروی پیشــرفت صنایع است و دغدغه 
مشــترک همه مســوولان، آبادانی و رونق 
اقتصادی در کشور اســت. معاون وزیر راه 
و شهرسازی خاطرنشان کرد: با استفاده از 
تمام توان و پتانسیل های موجود در بنادر 
هرمزگان، در راستای رونق بیشتر اقتصادی و 
اجتماعی این منطقه و بهبود معیشت و زندگی 

ساحل نشینان این اســتان تلاش خواهیم 
کرد.   براســاس این گزارش، مدیرکل بنادر 
و دریانوردی هرمزگان نیز در حاشــیه این 
بازدید، ضمن تشریح اقدامات صورت گرفته 
و ارائه گزارش مبسوط از فعالیت بنادر غرب 
استان در زمینه صادرات، واردات، ترانزیت، 
تخلیه و بارگیــری و کابوتاژ کالاهای نفتی 
و غیر نفتی، اظهار داشــت: از ابتدای سال 
تاکنون ۵ پــروژه دریایی و بندری با مبلغی 
بالغ بر یک هــزار و 1۵6 میلیارد ریال در 
بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان در حال 
انجام اســت. علی رضا محمدی کرجی ران 
گفت: تلاش خواهیم کرد با توسعه، بهسازی 
و تجهیز بندرلنگه، زمینه رقابت پذیری آن 

را افزایــش دهیم؛ زیــرا بندرلنگه، یکی از 
بندرهای بســیار فعال، پویا و با بهره وری 
بالا اســت که به رغم تحریم ها، توانسته با 
کمترین امکانات، بیشــترین بهره وری را در 
زمینه تجارت دریایی داشــته باشد. گفتنی 
است، اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه به 
عنوان هسته مرکزی بنادر غرب هرمزگان و 
پایتخت ترانزیت خودروی کشور با نظارت 
بــر1۰ بندر تجاری و مســافری از ابتدای 
محدوده شهرســتان بندرخمیر تــا ابتدای 
حوزه استحفاظی استان بوشهر و پشتیبانی 
نیمی از جزایر کشور، همچنین در برگیری 
6۰۰ کیلومتر مرز دریایی از کانون های مهم 

مدیریت بر سواحل کشور به شمار می آید.

اجرای ۵ پروژه توسعه ای دریایی و بندری در غرب هرمزگان 
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گروه خبر // اعضای کمیســیون عمران مجلس 
شورای اســلامی با حضور در استان هرمزگان از 
آبشــیرینکن یکصد هزار متر مکعبی بندرعباس 

بازدید کردند.
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ در ایــن بازدید که با 
همراهی حمیدرضا کشفی معاون راهبری و نظارت بر 
بهره برداری شرکت مهندســی آب و فاضلاب کشور، 
نمایندگان هرمزگان در مجلس شــورای اســلامی و 
معاون امور عمرانی اســتانداری هرمزگان انجام شد ، 
روند آبرسانی به مرکز استان از این محل مورد بررسی 
قرار گرفت.امیــن قصمی مدیرعامل شــرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان در این رابطه با اشــاره به افزایش 
4۰ درصدی تامین آب اســتان از محل آبشیرینکن ها 
گفت : در حال حاضر 4۵سایت نمک زدایی با ظرفیت 
تولید 26۰ هزار متر مکعب در شبانه روز فعال هستند. 
وی ادامه داد، 11 ســایت دیگر نیــز در حال احداث 

اســت که با تکمیل آن حدود 43 هزار متر مکعب به 
ظرفیت تولید آبشیرینکن های هرمزگان اضافه خواهد 
شد . مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان از 
آبشیرینکن یکصد هزار متر مکعبی بندرعباس به عنوان 
بزرگترین ظرفیت تامین آب بندرعباس یاد که در فاز 
نخســت افتتاح آن، آب شهر خمیر و روستاهای مسیر 
را تامیــن کرد.قصمی افزود: با بهره برداری از فازهای 
دوم و سوم این پروژه، آب شهر بندرعباس از این محل 
تامین شــد که وابستگی مرکز استان به منابع سطحی و 
زیر سطحی شرق اســتان به حداقل رساند . وی ادامه 
داد، اســتفاده از ظرفیت سایت های نمک زدایی برای 
تامین آب اســتان هرمزگان به عنوان یک راهبرد در 
دستور کار شرکت آب و فاضلاب هرمزگان قرار گرفته 
است که خوشبختانه شاهد اتفاقات خوبی در این حوزه 
هستیم . مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان 
در ادامه به سهم استان هرمزگان از ظرفیت آبشیرینکن 

یک میلیون متر مکعبی بندرعباس اشاره کرد و گفت : 
استفاده حداکثری از این ظرفیت به عنوان یک کلکتور 
اصلی از بندرعباس تا مرز استان کرمان در دستور کار 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان قرار گرفته است . به 
گفته قصمی ، در راستای استفاده سهم هرمزگان از این 
ظرفیت، در ابتدا آب شهر خمیر و روستاهای مسیر از 
این پروژه در دســتور کار قرار گرفت که خوشبختانه 
بصورت کامل انجام و مردم این شــهر از آب شــرب 
پایدار بهره مند شــدند و دومین منطقه بهره مند از این 
آبشیرین کن، رضوان خواهد بود که عملیات آن آغاز 

شده است . 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان  خبر داد

احداث 11سایت جدید آبشیرینکن در هرمزگان



  

دیدار احمد مرادی نماینده مجلس 
با مهندس حیدری سرپرست مخابرات منطقه هرمزگان 
  گروه خبر // در این دیدار احمد مرادی نماینده مردم بندرعباس، 
حاجی آباد ، بندرخمیر و ابوموســی در مجلس شــورای اسلامی ، 
مواردی را در خصوص وضعیت آنتن دهی تلفن همراه و تلفن ثابت 
مطرح کرد و خواستار بررسی وضعیت ارتباطی استان شد.به گزارش 
خبرنگار دریا ؛ مهندس حیدری نیز با ارائه گزارشــی از اهم فعالیت 
و اقدامات مخابرات منطقه هرمزگان جهت توسعه شبکه ارتباطی در 
استان ، به تشریح شاخص های ارتباطی پرداخت و از اهتمام مخابرات 
منطقه جهت بهره گیری از زیرساخت موجود و ایجاد بستر مناسب 
برای ارتقاء سطح دسترسی مردم به سرویس ها و خدمات مخابراتی 
خبر داد.گفتنی است در این جلسه آخرین وضعیت ارتباطی استان در 
زمینه تلفن ثابت،همراه ،دیتا و راهکارهای ارتقاء و توسعه ارتباطات 

مورد بررسی قرار گرفت .

معاون وزیر راه و شهرسازی :
گردشگری دریایی رونق می گیرد

  گروه خبر // مدیرعامل ســازمان بنادر و دریانوردی با اشاره به 
تخلیه و بارگیری 12۰ میلیون تــن انواع کالاهای تجاری در بنادر 
کشــور در 6 ماهه اول ســال 14۰۰،تاکید کرد: حمل و نقل دریایی 
در اقتصاد کشــور سهم به سزایی دارد و باید با کمک مجلس شورای 
اسلامی و با سیاست گذاری های جدید قانونی، این سهم افزایش یابد.
به گزارش خبرنگار دریا ، علی اکبر صفایی در حاشیه بازدید کمیسیون 
عمران مجلس شــورای اسلامی از پروژه های توسعه ای و تجهیزاتی 
بندر شهید رجایی، عنوان کرد: قطعا توجه دولت سیزدهم این است تا 
زیربناهای مناسب تری در بنادر استان هرمزگان و سایر بنادر بازرگانی 
کشــور فراهم کند. معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: امیدواریم با 
تجهیز بنادر به امکانات مناسب و بهینه، بندر شهید رجایی را در چرخه 
حمل و نقل بین المللی حفظ کنیم. صفایی توسعه گردشگری دریایی 
و ساحلی را از دیگر رویکردهای جدی سازمان برشمرد و گفت: در 
حوزه گردشگری دریایی، در نظر داریم پروژه نخل ناخدا در نزدیکی 
فرودگاه بندرعباس را سرعت بیشتری بدهیم و درسترسی مردم جزیره 

هرمز را تسهیل کنیم.

عضو کمیسیون عمران مجلس 
در بازدید از بندر شهید رجایی عنوان کرد

 عزم مجلس برای افزایش سهم دریا 
در اقتصاد کشور به ۱۰ درصد

  گــروه خبر // منصور آرامی نماینده مردم بندرعباس در مجلس 
شورای اسلامی، در حاشــیه بازدید از بندر شهید رجایی، از تلاش 
مجلس دوازدهم برای افزایش سهم دریا در اقتصاد کشور خبر داد.به 
گزارش خبرنگار دریا ، عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه در آستانه بودجه سال 14۰1 و بودجه برنامه هفتم قرار 
داریم ، تاکید کرد: مجلس شورای اسلامی و کمیسیون عمران تلاش 
دارد تا احکام مربوط با افزایش بودجه، خصوصا برای مناطق ساحلی 
در جنوب کشور، را صادر کنیم. منصور آرامی با بیان« سهم دریا از 
اقتصاد کشــور، 2 تا 3 درصد است« تاکید کرد: تلاش داریم تا سهم 
دریا در اقتصاد کلان کشــوری را به 1۰ درصد افزایش بدهیم و این 
شدنی اســت.نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به تاکید دولت و شخص رئیس  جمهور برای استفاده بیشتر از 
ظرفیت دریا در اقتصاد، خاطرنشــان کرد: امیدواریم برنامه هفتم، به 
سمتی جهت پیدا کند که سهم دریا در تولید ناخالص داخلی،حداقل 

به 1۰ درصد برسانیم.

خبر

خبری
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سرمقاله

   در یکــی دو دهــه اخیر کــه از محلات گزارش تهیه مــی کنیم، متوجه 
شده ایم سرقت، زورگیری، عربده کشی و... در محلات حاشیه ای به موضوعی 
عادی تبدیل شــده است ودر برخی محلات کمتر خانواده ای است که سارقان 
و معتادان چند بار وارد خانه شــان نشده باشــند و لوازم داخل منزل و حیاط، 
کنتور آب و برق، کابل و سیم های برق، روشویی و لوازم نصب شده در حمام، 
وسایل داخل حیاط، پخش خودرو، موتورسیکلت، دوچرخه و... را به سرقت 
نبرده باشند ویا مورد زورگیری و تهدید قرار نگرفته باشند  واز آن طرف بیشتر 
این مالباختگان حتی شــکایت شان را هم به نیروی انتظامی و دستگاه قضایی 
 ارائه نمی دهند. کســانی که حتی کنتورهای آب وبرق و کابل شــان به سرقت 
می رود، بایستی خودشان هزینه خریدش را پرداخت کنند. از طرفی دیگر بیشتر 
ســاکنان در این محلات قشر محروم و مستضعف جامعه هستند و گاهی توان 
خرید کنتور و... را هم ندارند وبایستی خیرین و همسایگان و مراکز نیکوکاری و 
خیریه مشارکت کنند. متاسفانه از آن طرف خاموشی کوچه ها و معابر وبخصوص 
کوچه های تنگ وتاریک فرصت ناامنی و سرقت و فروش مواد ومشروبات را 
برای معتادان، سارقان، اراذل و اوباش و مخلان امنیت فراهم کرده است که انتشار 
گزارش های رسانه ای از مشکلات ساکنان در این مناطق هم چندان مورد توجه 
متولیان مربوطه قرار نگرفت. در این حوزه چند اقدام اساســی بایستی صورت 
 گیرد. گام اول تامین روشنایی تمامی کوچه ها و معابر در محلات حاشیه ای و

 بافت های فرسوده است که در این سال ها مورد بی توجهی قرار گرفته است. اینکه 
کوچه ها بایســتی روشن شود ونمی شــوند، آیا کوتاهی در انجام این  وظیفه؛ 
ترک فعل به شمار می رود یا نه را دستگاه های متولی و نظارتی بایستی پاسخ 
دهند. اینکه با این ترک فعل چرا دستگاه های متولی برخورد مناسبی نداشته اند 
را هم بایستی مورد بررســی قرار داد. به یاد دارم در زمان استاندار سابق حتی 
برای رفع مشکلات تاریکی در معابر و کوچه ها و... ضرب الاجل تعیین شد و 
متاسفانه چندان اثرگذار نبود. سال گذشته نیز بطور مرتب در فرمانداری بندرعباس 
جلسات با موضوع بررسی و رفع مشکلات محلات بررسی می شد که یکی از 
برنامه ها هم رفع قطعی های برق و تاریکی کوچه ها و معابر در محلات بود که 
گاهی متولیــان مربوطه گزارش هایی را از نصب لامپ به تیربرق ها در برخی 
محلات می دادند که البته روندش بسیار کند بود و همچنان این مشکل وجود دارد. 
از طرفی دیگر نیاز است بازگشایی محلات مورد توجه قرار گیرد تا ارتقای امنیت 
و حضور خودروهای پلیس، آتش نشانی، آمبولانس، حمل زباله و... در محلات 
بیشتر شاهد باشیم و از میزان سرقت ها، ناامنی، زورگیری ها، عربده کشی و تهدید 
ساکنان و.... کاسته شود. اهالی این محلات حاشیه ای می گویند متاسفانه وضعیت 
تاریکی در کوچه ها و معابر و ناامنی ها باعث شده کاسبان موادمخدر،مشروبات 
و... از این فرصت حداکثر استفاده را نمایند و  حتی در برخی محلات از کودکان و 
نوجوانان ودانش آموزان برای جابجایی مواد و... استفاده می شود وهمچنین تبدیل 
بعضی کوچه ها به پاتوق معتادانی که علنی تزریق و استعمال دارند، باعث شده 
است کودکان و نوجوانان و جوانان هر روز این صحنه ها را مشاهده نمایند که آثار 
وخیم روحی و روانی دارد و از طرفی دیگر باعث کاهش سن اعتیاد و مصرف 
مواد ومشروب و الگوگیری از مشاهده این صحنه ها شود که بارها این موضوع 
منعکس شده است و متاسفانه مورد توجه قرار نگرفته است. البته هفته گذشته 
دادستان و شــهردار بندرعباس بازدیدی را از محله آیت ا... غفاری بندرعباس 
داشتند که امیدواریم این بازدید باعث اتخاذ تصمیمات مناسب و رفع مشکلات 

این محله و سایر محلات حاشیه ای شود.
    علی زارعی

سارقان و کاسبان

گروه خبر // محمدرضا رضایی کوچی؛ رئیس 
اسلامی،  کمیسیون عمران مجلس شورای 
با بیان اینکه« بندر شهید رجایی به عنوان 
مهم ترین بندر تجاری و کانتینری کشــور، 
مســیر خوبی را طی می کند، تاکید کرد: 
مجلس شورای اســلامی بنا دارد با اتحاذ 
راهکارهای قانونی و سیاستگذاری تقنینی، 
به اقتصاد دریامحور توجه بیشتری داشته 

باشد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ، رئیس کمیســیون 

عمران مجلس شورای اسلامی که به اتفاق اعضای 
این کمیسون برای بازدید از پروژه های بزرگ ملی 
بنــدری و دریایی در اســتان هرمزگان حضور 
دارند، تاکید کرد: تلاش می کنیم تا نگاه و توجه 
دولت و مجلس به دریا و اقتصاد دریایی بیش از 
گذشته شود. نماینده مردم جهرم و خفر در مجلس 
دوازدهم با تاکید بــر اینکه باید از طرفیت دریا 
برای کمک به معیشت مردم ساحل نشین، استفاده 
بیشتری ببریم، افزود: بندر شهید رجایی، به لحاظ 
توسعه ای، مسیر خوبی را طی می کند و می تواند 

به عنوان بند استراتژیک، با بنادر همسایه رقابت 
جدی داشته باشد. رضایی کوچی با بیان اینکه« 
دریا، امروز ارزان ترین مسیر حمل و نقل است«، 
توسعه ای  فازهای  اظهار داشت: خوشــبختانه 
جدیدی در بندر شهید رجایی، پیش بینی شده و 
توسط سازمان بنادر و دریانوردی، در دست اجرا 
است. وی با اشاره به تغییر نسل بنادر و تغییر سایز 
کشتی ها، تاکید کرد: مترتب با تغییرات نسلی در 
بنادر و اندازه شناورها در سطح بین المللی، بنادر 

ایران تیز باید توسعه یافته و مجهز شوند.

پشت پرده سیاست 

  
 جیک ســالیوان مشاور امنیت ملی کاخ ســفید در این خصوص می گوید: رویکرد ما تلاش 
برای بازگشــت به »پایبندی در برابر پایبندی« در خصوص برجام بوده که معنای آن، تمرکز بر 
 مجموعه ای از مسائل و سپس استفاده از آن به عنوان مبنایی برای رسیدگی به طیف کاملی از
 نگرانی هاســت. اولویت فوری، بازگرداندن محدودیت های هسته ای است زیرا پس از انجام 
این کار، در موقعیت بهتری برای مقابله با دیگر مســائل خواهیم بود.نتیجه این که دولت بایدن  
برای رســیدن به چنین هدفی ریل گذاری کرده و با وجود اعتراف به شکســت خوردن اهرم 
فشــار حداکثری و تحریم های یک جانبه دولت ترامپ، به همین اهرم ها متوسل شده است و 
البته در شرایطی که اهرم نظامی به رغم لفاظی های مقام های رژیم صهیونیستی از درجه انتفاع 
خارج شده، برای دستیابی به اهداف خود چیزی جز توسل به همین ابزار ندارد، هر چند که این 
ابزار کارآیی خود را از دســت داده اســت. در چنین شرایطی است که به نظر می رسد ایران با 
 درک درست از شرایط حاکم بر میدان دیپلماسی، وارد چرخه ای نمی شود که قرار است همان 
نتیجه ای را داشته باشد که برجام دچار آن شد و بر همین اساس   بر توافق به صورت قبلی و 
تضمین و تلاش های اعتمادساز کاخ سفید برای بازگشت به تعهدات هسته ای مانند آزادکردن 
بخشی از دارایی های بلوکه شده ایران تاکید می ورزد. البته به نظر می رسد دموکرات ها سعی 
می کنند که با اجماع سازی و حرکت های نمایشی خود از جمله به پرواز در آوردن هواپیماهای 
بی ۵2 ، تهران را مرعوب و وادار کنند که از حقوق هسته ای خود صرف نظر کند در حالی که 
 این تحرکات پیش از این باشکســت روبه رو شــده و دولت بایدن هم با توجه به تغییر محیط 
بین المللی هرگز قادر نخواهد بود که علیه تهران اجماع سازی کند.ایران در خصوص احیای برجام 
با استدلال منطقی برخورد کرده و جامعه بین الملل بهانه ای ندارد که بخواهد تهران را در خصوص 
آن مقصر جلو دهد و بر همین اساس هم سرگئی لاوروف، وزیر خارجه روسیه در حاشیه نشست 
گروه 2۰ در رم، حمایت کشورش از بازگشت به توافق هسته ای با ایران را به همان شکلی که 
امضا شــده بود - بدون اضافه شدن یا برداشته شدن مفادی- ابراز کرد. در هر حال بیش از سه 
 سال است که دولت آمریکا از برجام خارج و تحریم های یک جانبه ای را علیه تهران به منظور 
متوقف کردن برنامه هسته ای کشور برقرار کرده و سوال این جاست که آیا این تحریم ها توانسته 
جلوی پیشرفت این برنامه را بگیرد؟ پاسخ این سوال به اذعان مقام های آمریکایی منفی است و اگر 
 قرار است این اهرم های شکست خورده همچنان در دستور کار دولت آمریکا باشد، قطعا برنامه 
هسته ای ایران به راه خود ادامه خواهد داد و آمریکا و متحدانش با گذشت زمان ناچار خواهند 

شد یا امتیازات بیشتری را بدهند یا این که با ایران به عنوان یک قدرت هسته ای کنار بیایند.
اژه ای: من آیت ا... نیستم 

در جریان ســفر اخیر رئیس قوه قضاییه به خوزستان و شرکت در جلسه شورای قضایی 
این اســتان، یکی از مسئولان هنگام خیرمقدم گویی، محســنی اژه ای را آیت ا... خطاب 
 کرد که وی نیز در واکنش گفت: من آیت ا... نیســتم، خواهش می کنم این را اصلاح کنید. 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای همچنین در جلسه شورای عالی قوه قضاییه گفت: 
بسیاری از مشکلات و مفاسد با ارتقای فرهنگ عمومی حل و ریشه کن می شوند. دانشجویان 
در روز 13 آبان شاخ آمریکای غول نما را شکستند و ابهت دروغین اش را فرو ریختند. ما 
هم باید مراقب باشیم که دچار روحیه استکباری نشویم. انقلاب اسلامی یک انقلاب فرهنگی 
بود. بسیاری از مشکلات و مفاسد با ارتقای فرهنگ عمومی حل و ریشه کن می شوند. اگر 
فرهنگ صحیح عمومی اسلامی داشته باشیم امور اقتصادی وامنیتی و علمی ما هم خودبه 
خود بهتر می شود. تعالی فرهنگ عمومی تنها با الزامات قانونی ومقررات حکومتی به وجود 

نمی آید ونیازمند فرهنگ سازی وکمک رسانه ها وصاحبان قلم و خطابه است./میزان

سیاست نخ نمای چماق و هویج یانکی ها
یــک روز پس از آن که بایدن تاکید کرد آمریکا درصورت بازگشــت به برجام دیگر 
 از آن خارج نخواهد شــد، تد کروز نماینده تندرو کنگــره گفت: برجام را دوباره پاره 
مــی کنیم، بایدن به ایران قول ندهد .طبق اعلام علی باقری مذاکره کننده ارشــد ایران 
در گفت وگوهای هسته ای و سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت خارجه کشورمان، 
 ظرف امروز و فردا باید تاریخ دقیق آغاز دور جدید مذاکرات وین اعلام شود. بر اساس 
شنیده های خراسان این زمان اواخر نوامبر)اوایل آذر( خواهد بود و احتمالا با نشست 
شــورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی همزمانی خواهد داشــت .در آستانه 
 ایــن اعلام، طرف های این مناقشــه به خصوص آمریکا و ایــران همچنان در حال 
جدال های لفظی هستند و پاسخ یکدیگر را در رسانه ها می دهند. حسین امیرعبداللهیان 
وزیرخارجه کشورمان که خبر کرونایی شــدن او روز دوشنبه اعلام شد در توئیت از 
 محل قرنطینه خود خطاب به آمریکا هشــدار داد: »ما بــه دقت رفتار آقای بایدن را 
می ســنجیم. هدف »مذاکره«، حرف زدن محض نیست بلکه توافق ملموس و احترام 
به منافع متقابل است«. وی در این توئیت با بیان این که کاخ سفید در خواست مذاکره 
 با ایران را مطرح می کند و ادعای آمادگی بازگشــت بــه برجام را دارد ولی همزمان 
تحریم های جدید علیه افراد و شرکت های ایرانی اعمال می کند، نوشت: »1+4 برای 
مذاکره مبتنی بر رعایت منافع و حقوق متقابل آماده باشد«. ادعاهای اخیر رئیس جمهور 
آمریکا در خصوص پایبند ماندن به برجام و خارج نشدن مجدد از آن و از سوی دیگر 
انداختن توپ در زمین ایران و متهم کردن تهران به این که با وقت کشی و پیشرفت در 
برنامه هســته ای خود به دنبال باج گیری است در حالی است که هم مقام های فعلی 
آمریــکا در خصوص توافق مواضع متناقضی را مطرح می کنند و هم این که در داخل 
آمریکا جمهوری خواهان بایدن را فاقد داشتن اختیار بازگشت به برجام به همان صورتی 
که در ســال 2۰1۵ به امضا رسید، می دانند. در این خصوص به مواضع »تد کروز«، 
نماینده جمهوری خواه ایالت تگزاس اشاره می شود که در پیامی در توئیتر نوشت: »جو 
بایدن از هیچ اختیار قانونی برای دادن چنین تعهدی برخوردار نیست. هر توافقی با ایران 
چنان چه به تأیید سنا نرسد و به معاهده تبدیل نشود - چیزی که بایدن می داند اتفاق 
نخواهد افتاد - بار دیگر توسط هر رئیس جمهور جمهوری خواه دیگری در آینده پاره 
خواهد شد.« این اظهارات تد کروز، نماینده جمهوری خواه ایالت تگزاس با واکنش قاطع 
ســعید خطیب زاده سخنگوی وزارت خارجه کشورمان روبه رو شد. وی ساعتی پس 
از انتشار توئیت کروز، در صفحه توئیتر خود نوشت: جهان به سرکش بودن شما واقف 
است. هر چند »مارک دابوویتز« مدیرعامل لابی صهیونیستی »بنیاد دفاع از دموکراسی« 
که یکی از مشاوران دولت سابق آمریکا در امور ایران بود هم در واکنش به وعده بایدن 
نوشــت: »وعده بایدن، کاملًا بی ارزش اســت مگر آن که با رضایت و توصیه سنا به 
تصویب برسد و به معاهده تبدیل شود.«اظهارات تند کروز در حالی است که از سویی 
به فرض این که دولت بایدن در ادعاهای خود مبنی بر احیای برجام هم صادق باشد با 
توجه به این که دموکرات ها اکثریت مطلق در سنا را ندارند قطعا این توافق رای نخواهد 
 آورد ضمن این که مقام های آمریکایی در مواضع خود درباره برجام به مواردی اشاره 
می کنند که روشن می کند منظور آنان از احیای برجام همان توافق قبلی نیست و مضاف 
بر این، این مقام ها تصریح کرده اند که قصد دارند از ورود به برجام به عنوان »سکویی« 

برای پرداختن به دیگر اختلافات از جمله مسائل موشکی و منطقه ای استفاده کنند. 

تازه های مطبوعات
جوان - این روزنامه نوشــت: انتشار تصاویر خباثت آلود اهدای یک کارتن ماسک از 
طرف سفیر حقیر و وقیح کره جنوبی به بیمارستان خصوصی آتیه، موج اعتراض فعالان 
فضای مجازی به مدیریت این بیمارستان را برانگیخت. سفیر کشوری که هفت میلیارد 
دلار پول ایرانی ها را گروگان گرفته، با یک بسته ماسک در میدان خودنمایی می کند و 
چند ایرانی نا فهم هم به این تحقیر او کمک می کنند و ابزار آن می شوند تا آن خسارت 
میلیاردی دوصد چندان شود!... وزارت خارجه دولت انقلابی باید نشان دهد فرق انقلابی 

و دیپلمات چیست.
 جمهوری اسلامی - این روزنامه نوشت: مسکن مهر، روستاها را خالی کرد و جمعیت 
را به حاشیه شهرها کشاند... وعده ساخت چهار میلیونی مسکن دولت سیزدهم، همان 

را تکرار می کند؟
 وطن امروز - این روزنامه با تیتر »قمارخانه ترکیه« نوشت: خریداران ایرانی ملک در 
ترکیه طی یک سال اخیر نسبت به فرصت مشابه سرمایه گذاری خرید ملک در کشورمان 
6۰ درصد ضرر کردند  شاخص های کلان اقتصادی ترکیه بیانگر ادامه روند بحران فعلی 

و تداوم کاهش ارزش لیر در این کشور است.
 فرهیختگان- این روزنامه با اشــاره به این که ۷۰ درصد مشــاغل استان های مرزی، 
غیررسمی است، نوشت: معضل حجم بالای شاغلان غیررسمی در مناطق مرزی فقط به 
پیامدهایی که مستقیما خانوارها و شاغلان را دربرمی گیرد، محدود نمی شود و سوی دیگر 
افزایش اشتغال غیررسمی در این مناطق، روی آوردن شاغلان و بنگاه ها به سمت مشاغل 

غیرقانونی و قاچاق و از این دست موارد است. 
 کیهان- این روزنامه نوشت: شاخص کل بورس که از ابتدای آبان نزدیک به 1۰۰ هزار 
واحد کاهش یافته بود، بعد از نشست و برخاست مسئولان دولتی با حقوقی های بزرگ 
بازار و اعلام برنامه های حمایتی دولت، افزایش یافت تا سهامداران اندکی به بهبود اوضاع 

امیدوار شوند.
انعکاس

همشهری آنلاین خبرداد: دادستان مرکز آذربایجان شرقی اعلام کرد: فرد متهم به اخلال 
در آیین تودیع و معارفه اســتانداران این خطه در اول آبان ماه جاری، با سپردن تامین 

کیفری لازم از زندان آزاد شد.
 نامه نیوز مدعی شــد: مهدی افشار نیک، سردبیر »از نفت چه خبر« از انتصاب دو نفر 
از نزدیکان ســعید جلیلی در دو معاونت وزارت نفت خبر داد؛ خلیلی به عنوان معاون 
هیدروکربن و اسدزاده به عنوان معاون بین الملل. سطح هر دو نفر کارشناس ساده بود و با 

تغییرات دولت به جایگاه معاونت رسیدند!
 اعتماد آنلاین نوشت: آقا تهرانی رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس در واکنش به اظهارات 
برخی از افراد مبنی بر این که دولت چاره ای جز پذیرش شروط غربی ها در برجام ندارد 
چرا که وضعیت اقتصاد در گرو برجام است، اظهار کرد: مدافعان ارتباط با غرب هشت 
سال همین مطالب را مطرح کردند اما با وجود برجام، هیچ گشایشی در وضعیت اقتصادی 
کشورمان به وجود نیامد. کسانی که می گویند ما باید تمام شروط غربی ها را برای ادامه 

برجام بپذیریم، حرف باطلی می زنند و ما به هیچ وجه زیر بار این مسئله نمی رویم.

 عصرایران نوشت: در پی انتشار مصاحبه ای از طریق برخی رسانه های داخلی مبنی 
بر این که »روسیه اجازه نمی دهد هشت چاه گازی ایران مورد استفاده قرار بگیرد« 
جلالی سفیر کشورمان در مسکو، اظهار کرد: در طول 2۰ ماهی که به عنوان سفیر در 
روسیه هستم چنین موضوعی مطرح نبوده است ولی متاسفانه هر از گاهی خبرهایی 
در فضای رســانه ای برای تاثیرگذاری بر روابط ایران و روســیه منتشر می شود. 
همچنین شــرکت نفت خزر در خصوص اجازه ندادن روسیه به ایران برای برداشت 
از هشت چاه گازی خزر توضیح داد: روابط نفتی ایران و روسیه در طول سال های 
گذشته، همواره روابطی مطلوب و براساس منافع دو طرف بوده و بدیهی است ایران 
همواره در حوزه خزر، با قدرت و بر اساس منافع ملی به نحوی عمل می کند که ضمن 
حفظ استقلال و عزت کشورمان، روند فعالیت های اکتشافی و توسعه ای صنعت نفت بر 
اساس برنامه های از پیش تعیین شده و سیاست های کلان شرکت ملی نفت ادامه یابد.

واکنش آیات عظام مکارم شــیرازی، نوری همدانی و علوی گرگانی به اهانت به 
ساحت مرجعیت 

در حالی که موضوع اهانت ســایت رجانیوز به آیت ا... صافی گلپایگانی همچنان 
بحث مورد توجه رســانه ها بوده و پرونده قضایی نیز برای این اقدام تشکیل شده، 
سه مرجع تقلید شاخص در قم با انتشــار بیانیه هایی به حمایت از آیت ا... صافی 
و نهاد مرجعیت پرداختنــد و اهانت به این جایگاه را محکوم کردند. آیت ا... نوری 
همدانی با صدور پیامی در بخشــی از آن تصریح کــرد: اخباری در روز های اخیر 
مبنی بر اهانت به ســاحت مقدس مرجعیت صورت پذیرفت که مایه تأسف است... 
این جانب با آشــنایی نزدیک به 8۰ ســال آن چه ازمواضع ایشان )آیت ا... صافی( 
دیــدم فقط برای رضایت خدای متعال و حضرات معصومین)ع( و دفاع از انقلاب و 
مردم بوده اســت وخود شاهد عنایت خاص امام راحل)ره( نسبت به معظم له بوده ام، 
ایشان همیشه مؤید نظام بوده و خدمات فراوانی نیز به انقلاب داشته اند. براین اساس 
باید توجه داشــت هرگونه بی حرمتی به ساحت مرجعیت شیعه محکوم است. آیت 
ا... ناصر مکارم شــیرازی نیز نتوانست در خصوص این اقدام موهنانه سکوت پیشه 
 کند. ایشــان در بخشی از پیام خود با بیان این که مقام مرجعیت در اسلام از جایگاه 
ویژه ای برخوردار است و تعرض به آن موجب حرمت شکنی، تصریح کرد: همگان 
بدانند مقام مرجعیت در اســلام از جایگاه ویژه ای برخوردار است و تعرض به آن 
موجب حرمت شکنی است که خسارت های جبران ناپذیری در پی خواهد داشت. 
امید است با جبران گذشته و بهانه ندادن به دست دشمنان برای ایجاد تفرقه در جامعه 
اسلامی، دیگر شاهد چنین رویدادهای تلخی نباشیم. سومین مرجع تقلیدی که اقدام به 
صدور پیام در نقد اهانت به آیت ا... صافی گلپایگانی کرد، آیت ا... علوی گرگانی بود. 
ایشان نیز ضمن تاکید بر ضرورت حفظ حرمت مرجعیت شیعه نوشت: اتفاقات چند 
روز اخیر در نقد صریح و غیرمحترمانه فرمایش های دلسوزانه شیخ المراجع حضرت 
آیت ا... العظمی صافی گلپایگانی حفظه ا... و دفاع مراجع، بزرگان، اســاتید، علما و 
فضلای حوزه همچنین سخنان مسئولان نظام تماما حکایت از آگاهی آنان از جایگاه 
رفیع مرجعیت و ضرورت حفظ حرمت این جایگاه در میان مردم دارد. این جانب نیز 
 بر اهمیت حفظ قداست این جایگاه تأکید داشته و از قلم به دستان و نظریه پردازان 
می خواهم در نقدهای خود جانب ادب و متانت را رعایت کرده و اجازه ایجاد تفرقه 

و غفلت در جامعه را ندهند.

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در بازدید از بندر شهید رجایی تاکید کرد 

استفاده از ظرفیت دریا برای کمک به معیشت ساحل نشین

 گروه خبر // جلسه مجمع خیرین منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان هرمزگان جهت تبادل و ارتباط 
بین خیرین در زمینه های مختلف منابع طبیعی و 
آبخیزداری و تعیین هیئت مدیره باحضور مدیرکل 
منابع طبیعی ، رئیــس آموزش و ترویج و اعضای 

مجمع برگزار شد.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛مدیــر کل منابع طبیعی 
و آبخیــزداری هرمزگان در این جلســه گفت : منابع 

طبیعی در اســتان هرمزگان ظرفیت بالقوه ای است و 
 بیشترین سطح جنگل های مانگرو در استان ماست که 
جنگل های خلیج عمانی و ایرانی تورانی بسیار غنی نیز 
در این استان وجود دارد .   وی افزود : هرمزگان میزبان 
همیشگی خشکســالی است اما سیل نیز در آن جاری 
می شود که باید با اقدامات آبخیزداری مهار گردد، طی 
سالهای اخیر فعالیت های بسیار خوب آبخیزداری در 
سراسر استان از جمله بشاگرد انجام شده که شامل بیش 

از ۷ هزار سازه است و اغلب آن را مردم انجام داده اند.
وی با اشــاره به اینکه موفقیت در عرصه منابع طبیعی 
منوط به داشتن مشارکت اســت تأکید کرد: جای کار 
در استان هرمزگان در زمینه های مختلف منابع طبیعی 
بسیار زیاد است به همین دلیل در شهرستان های دیگر 
نیز این مجمع باید عضو فعال داشته باشد .سیدمحمدنور 
 موســوی گفت : ما از هر اقدامی اعــم از نهالکاری ، 
طرح های آبخیزداری ، احیای پوشش گیاهی و به طور 

کلی هر طرحی که به منابع طبیعی بر می گردد حمایت 
می کنیم.مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان در 
پایان از ســایر خیرین و مردم نیکوکار استان دعوت 
کرد با عضویت در این مجمع تازه تاسیس در آبادانی، 
توســعه و بهبود فضای زیستی استان ، منطقه و کشور 
مشارکت فعال داشته باشند .شایان ذکر است علاءالدین 
عزیزی به عنوان مدیرعامل مجمع خیرین منابع طبیعی و 

آبخیزداری هرمزگان انتخاب شد .

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان خواستار شد 

 عضویت خیرین و مردم در مجمع خیرین منابع طبیعی و آبخیزداری استان

 گروه خبر //  رئیس کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه بلاتکلیفی بین 
منطقه آزاد و سازمان بنادر در خصوص اسکله 
بندرپهل خمیر وجود دارد، گفت: باید متولی 
مشخصی برای این اسکله تعریف شود لذا بنا 
داریم در نشست جمع بندی این بازدیدها با 
حضور سازمان بنادر و منطقه آزاد این موضوع 

تعیین تکلیف شود. 
   محمد رضا رضایی کوچی در حاشــیه بازدید 
از اسکله بندر پهل شهرستان بندرخمیر افزود: با 
وجود رفت و آمد روزانه زیاد خودروها در اسکله 
بندرپهل خمیر، این اسکله شرایط استانداردهای 
لازم را ندارد که ایــن امر باعث نارضایتی مردم، 
مسافران و همچنین صاحبان شناورها مستقر در 
این اســکله شده است.وی ادامه داد: تلاشمان این 
اســت شرایطی فراهم کنیم که مردم راحت تر و با 
اطمینان خاطر بیشتر در این اسکله تردد کنند، از 
طرفی برای صاحبان شناورها نیز شرایطی فراهم 

شــود تا تمایل داشته باشند با کیفیت بهتر در این 
اسکله به مردم خدمات رسانی کنند.

اســکله بندرپهل ظرفیت تخلیه و بارگیری 
سه هزار خودروها را ندارد

فرماندار بندرخمیر در ایــن بازدید با بیان اینکه 
اسکله فعلی بندرپهل جوابگوی تخلیه و بارگیری 
 روزانــه این حجــم از خودرو را نــدارد، گفت: 
پیش بینی اسکله فعلی بندرپهل در زمان ساخت 
آن، بــرای حدود 1۵۰ خودرو بــوده اما درحال 
حاضر روزانه بین 2 تا سه هزار خودرو روزانه در 
این اسکله تردد می کنند.میرهاشم خواستار افزود: 
این در حالیست که قبل از شیوع کرونا در برخی از 
ایام تعداد خودروها به 24 هزار خودرو نیز رسیده 
است.وی بیان داشــت: این مساله باعث شده در 
نیمه دوم سال مشکلاتی در حین تخلیه و بارگیری 
بوجود آید و ضرورت دارد فضای دیگری جهت 
بارگیری و تخلیه خودرو در این اسکله ایجاد شود.
فرماندار بندرخمیر به دیگر مشکلات اساسی در این 

اسکله اشاره کرد و بیان داشت: ایمن سازی اسکله 
و استقرار تجهیزات ایمنی در اسکله، لایروبی اسکله 
در بندرخمیر و بندرپهل  نیز از دیگر موضوعاتی 
اســت که باید نســبت به رفع آن اقدام شود. وی 
در ادامه به باند دوم مســیر خمیر - بندرعباس و 
تکمیل این طرح اشاره کرد و بیان داشت: باتوجه 
به اینکه در حال حاضر بیــش از 8۰ درصد این 
طرح احداث شده ، باید نسبت به تکمیل آن اقدام 
شود.فرماندار بندرخمیر همچنین خواستار سرعت 
بخشیدن در تکمیل مرحله دوم مجتمع بندری خمیر 
و واگذاری آن به بخش خصوصی پس از تکمیل 
این مرحله شد.ایجاد پسکرانه و استقرار واحدهای 
ادارای جهت بهره برداری و فعالیت در حوزه بندری 
در این مجتمع از دیگر موضوعاتی است که فرماندار 
به آن اشاره کرد.به گزارش ایرنا، صفایی مدیرعامل 
ســازمان بنادر و دریانوردی کشــور و همچنین 
اعضای کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 

از اسکله بندرپهل بازدید کردند.

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

باید متولی مشخصی برای اسکله بندرپهل تعریف شود
 

گروه خبر // مدیرتعاون روستایی استان هرمزگان از توزیع .... هزار تن 
آرد در مناطق روستایی این استان خبر داد.

   به گزارش خبرنگار دریا ، سیروس اسدپور با بیان توزیع آرد روستایی 
در روستاهای فاقد نانوایی براساس وظایف شرکت های تعاونی روستایی 
انجام می شــود اظهار داشت: از ابتدای ســال تاکنون .... هزار تن آرد در 
مناطق روستایی استان هرمزگان توزیع شد.وی با بیان اینکه توزیع کالاهای 
اساسی نظیر آرد نانوایی در مناطق روستایی و عشایری از جمله وظایف 
اساسنامه ای، مأموریت های قانونی و اهداف و رسالت های سازمان تعاون 
روستایی است، تصریح کرد: راهبرد اصلی تعاونی روستایی و کشاورزی 
توزیع کالاهای اساسی در مناطق محروم برای رفاه حال روستائیان است.

اسدپور راهبرد اصلی تعاونی روستایی و کشاورزی توزیع کالاهای اساسی 
در مناطق محروم برای رفاه حال روستاییان دانست و افزود: بدین منظور 
شرکت های تعاونی روستایی در اکثر روستاهای استان دارای انبار، فروشگاه 
توزیع مواد سوختی و مصرف و نیروی انسانی ماهر و با تجربه هستند .وی 
خاطرنشان کرد: فعالیت شرکتهای تعاونی روستایی و خدمات رسانی آنها 
می تواند اثر بسزایی در افزایش تولید محصولات کشاورزی  و مهاجرت 
معکوس داشــته باشد و سبب تشویق  مهاجرت  ساکنین شهر به روستاها 
شود.شبکه تعاون روستایی هرمزگان بیش از 9۰ واحد فروشگاه مصرف 

روستایی را در روستاهای استان بصورت فعال دارد.

توزیع هزار تن آرد در مناطق 
روستایی هرمزگان
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سرمایه گذار صربستانی
 پای کار اجرای پل خلیج فارس 

  گــروه خبر // جلســه بررســی نهایی طــرح جامع پل 
خلیج فارس جهت انعقاد قرارداد سرمایه گذاری و اجرای این 
طرح با حضور مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم و مدیرعامل 
گروه پرماکس PRemAx از کشور صربستان برگزار شد. علی 
درویــش پور اجرای طرح جامع پل خلیــج فارس را یکی از 
پروژه هــای اولویت دار منطقه جهت تســهیل فرآیند تجارت 
و بهبود خدمات رســانی دانســت.مدیرعامل ســازمان منطقه 
آزاد قشــم بر لزوم تامین ضمانت نامه بانکی بین المللی مورد 
تایید بانک مرکزی جمهوری اســلامی و همچنین آماده سازی 
مقدمــات اجرای این طرح در کوتاه تریــن زمان ممکن تاکید 
کرد.وی تصریح کرد: اجرای این پروژه نیازمند هماهنگی هایی 
در ســطح دولت، ســازمان برنامه و بودجه، وزارت نفت و... 
است که خوشــبختانه در حال حاضر اراده جدی جهت اجرای 
 هرچه ســریع تر این پروژه وجود دارد.درویش پور افزود: پل 
خلیج فارس موجب جذب ســرمایه گذاری های کلان بخش 
خصوصــی داخلی و خارجی و در نهایــت تحولات اقتصادی 
کلان در این منطقه خواهد شد.براســاس این گزارش، پردراگ 
ماکســیمویچ، مدیر گــروه پرماکــس  PRemAx نیز در این 
 جلسه از اراده جدی این مجموعه جهت اجرای طرح جامع پل 
خلیــج فارس در کوتاه ترین زمان ممکن خبر داد.وی همچنین 
نســبت به سرمایه گذاری در طرح توســعه بندر کاوه، ساخت 
مســیر ریلی و همچنین مجتمع های فولادی موجود در منطقه 
همراه با انتقــال تکنولوژی و تجربیات اعلام آمادگی کرد.مدیر 
گــروه پرماکس همچنیــن اعلام کرد که ایــن مجموعه جهت 
نهایی شــدن توافق و آغاز مراحل اجرای پروژه پس از کسب 
مجوزهــای لازم از دولت جمهوری اســلامی ایــران آمادگی 
 کامل دارد.بــه گزارش فارس ؛ گفتنی اســت، طرح جامع پل 
خلیج فارس شــامل احداث پل خلیج فارس، بزرگراه، مســیر 
حمل و نقل ریلی و توسعه بندر کاوه و در نهایت اتصال جزیره 

قشم به کریدور شمال به جنوب می باشد.

برداشت گوجه فرنگی خارج از فصل در بشاگرد 
  گروه خبر // برداشــت گوجه فرنگــی خارج از فصل، از 
بیست هکتار زمین های کشاورزی بشاگرد آغاز شد.به گزارش 
 خبرنگار دریا ؛ مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان بشــاگرد 
پیش بینی کرد بیش از ۷۰۰ تن محصول برداشــت شــود که 
2۰درصد بیشتر از پارسال اســت.اکبر سالاری افزود: رعایت 
الگوی کشــت، علت افزایش تولید محصول امسال است. وی 
گفت: روســتای دستگرد درگاز و بخش گوهران از مناطق مهم 
کشت گوجه فرنگی خارج از فصل در بشاگرد است.مدیر جهاد 
کشاورزی شهرســتان بشــاگرد افزود: محصول برداشت شده 
علاوه بر شهرســتان های میناب و بندر عباس، به کشور عراق 
هم فرستاده می شود.برداشــت گوجه فرنگی خارج از فصل تا 
پایان آذر در بشاگرد ادامه دارد.سطح کشت سبزی و صیفی در 

بشاگرد 2۰۰ هکتار است.

خبری

روابط عمومی 
با مصرف  ماهی و میگو ، كودكانی سالمتر  ، شادابتر و باهوش تر خواهید داشت شیلات هرمزگان 

 

 گروه گزارش//  بندرخمیر از بنادر با سابقه در زمینه 
لنج داری و لنج سازی می باشد. 

  دریانوردان بندرخمیر با توجه به سابقه دریانوردی و 
ممارستی که در حفظ و نگهداری لنج در دو بعد تولید 
و حفظ و نگهداری صنعتــی لنج و خدمات تجاری و 
حمل و نقلی داشتند، همواره  در این زمینه پیشرو بودند. 
 ســطح بهره وری لنج ها در دو بعد تولید و نگهداری را 
می بایست با توجه به شرایط موجود و شرایط اقتصاد 
دریا محور که لنج ها در آن ســاخته می شــوند مورد 
واکاوی قرار گیرد. تولید لنج بستگی به تقاضا برای حمل 
و نقل دریایی در بستر زمان داشته است. تولید لنج در 
هر دوره ای از تاریخ ایران در بنادر جنوبی ایران وجود 
داشته است. ســطح بهره وری صنعت لنج داری تحت 
تاثیر مسائل اقتصادی، روابط خارجی، حمایت و عدم 
حمایت دولت، قاچاق، لنج سازی و بسیاری از مسایل 
دیگر بوده اســت. لنــج داران بندرخمیری با توجه به 
اهمیتی که لنج داری برایشان داشته به تولید لنج و حفظ 
و نگهداری آن می پرداختند. صنعت لنج به شدت تحت 
تاثیر نوســانات اقتصادی در دوره معاصر بوده است. 
 اما در گذشــته این گونه نبوده است.. لنج داری نوعی 
 ســرمایه گذاری همراه با ریســک بود کــه برخی از 
خاندان های دریانورد که وضع مالی مناســبی داشتند، 
مبادرت به این امر می نمودند و معمولا افرادی با توان 
اقتصادی بالا در این مسیر سرمایه گذاری می کردند. این 
صنعت نیاز به تجار با سطح درآمد زیاد داشت. چون با 
غرق شدن لنج ممکن بود، تمام سرمایه یک فرد رو به 
زوال برود و بر عکس این کار نیز احتمال داشت. مثلا 
بسیاری از لنج داران با داشتن یک یا دو لنج اقدام به خرید 
 لنج سوم نیز می کردند و در کنار آن لنج های صیادی نیز 
می خریدند. بنابراین لنج داری یک صنعتی نیست که بشود 
هر فردی وارد این عرصه گردد. چون لنج دار می بایست 
خودش ســفر دریا رفته باشد و دریانوردی کرده باشد. 
 در گذشته و اکنون افرادی که خودشان ناخدا بوده و یا 
مدت های مدید در ســفر دریا بوده باشــند، اقدام به 
خرید لنج می نمایند. این نوشــتار که با حمایت های 
فرهنگی شورای اسلامی بندرخمیر و شهردار فرهنگ 
 دوســت و پر تلاش این شــهر به رشــته تحریر در 
می آید در نظر دارد به بررســی صنعت لنج در دو بعد 
تولید و نگهــداری آن در بندرخمیر بپردازد.بندرخمیر 
به عنوان یک بنــدر در کنار خور همواره تلاش نموده 
تا اقتصاد دریامحور را را توســعه دهد. لنج داری یک 
اقتصاد خصوصی در بندرخمیر اســت و اقتصاد دولتی 

 نیست که بتوان میزان بهره وری آن را به خوبی سنجید. 
لنج داران کمتر رغبت به این کار دارند تا میزان ســود 
 خود را از حمل و نقل دریایی را بازگو کنند. اما حمل 
و نقل نوین با لنج ها که فقط به لنج هرینه حمل و نقل 
کالا داده می شــود، شفافیت اقتصادی سود و زیان لنج 
را مشــخص تر می کند. در گذشته و اکنون لنج داران 
از دو طریق کرایه حمل بار و یا مالک بار امرار معاش 
می کنند. در بسیاری از موارد لنج داران، بار را از تاجر 
و صاحب بار تحویل مــی گیرند و بار مورد نظر را به 
مقصد می رســانند و کرایه خود را دریافت می کنند. 
اما مواردی هم هســت که صاحب لنج خودش تاجر 
 اســت و بار خودش و بار دیگر تجــار را با لنج خود 
مــی آورد و به عبارتــی لنج را بــرای حمل و نقل 
خصوصی خودش لازم دارد. اما تجار بیشتر به لنج ها 
کرایه می دهند. در گذشــته در بنادر خمیر لنج دارانی 
 نظیر حاج محمد باســتی بودند که هــم لنج دار، هم 

 لنج ســاز و هم تاجر بودند. بــرای آن ها لنج داری و 
لنج سازی صرفه اقتصادی داشت. در گذشته های دور 
که لنج ها با بادبان حرکت می کردند، مسئله سوخت و 
عدم صرفه اقتصادی وجود نداشت و شیوه لنج داری از 
شیوه های سرمایه داری و مشارکت تمام اعضای لنج 
در ســود و زیان آن نشات می گیرد. بنابراین کارکنان 
 لنج در گذشــته در جهت ســود لنج کمــک فراوانی 
می کردند و ســود حاصل از لنج به تناسب شامل همه 
افراد می گردید. بنابراین کارکنان لنج در ســرعت کار، 
دقــت کار و انضباط کاری تلاش وافری داشــتند. در 
لنــج ها نوعی اقتصاد خرد هم وجود داشــت و هنوز 
هم وجود دارد.ملوانان مــی توانند کالاهای ملوانی را 
با خود بیاورند و در گذشــته هــم ته لنجی به ملوانان 
تعلــق می گرفت. معمولا ناخدایان نیز برای تشــویق 
ملوانان خــود در کارهای اقتصــادی آن ها مداخله 
نمی کردند. بنابراین در لنج ها رســم بــر این بود که 

 خیلی از اســرار لنج در خود لنج می ماند. در مجموع 
لنــج داران و کارکنان لنــج از کار دریانوردی راضی 
بودند. در هر لنج به صورت مشخص ملوانان خصوصی 
 کار می کردند. هر ســاله که یک لنج به ســفر دریایی 
 مــی رفــت، در ترکیب ملوانــان آن تغییــری ایجاد 
نمی شــد و ممکن بود اگر یک لنج 1۵ ملوان داشــته 
باشــد، یک الی دو نفر از نفرات لنج تغییر کنند. اقتصاد 
لنج داری در جهازها و شــناورهای بادبانی و ســطح 
باروری آن به درســتی مشــخص نیست و بستگی به 
 عوامل متعددی دارد که در اقتصاد پنهان لنج نهفته است. 
 می توان  با بررســی دفاتر حساب لنج های قدیمی که 
حســاب های آن با خط سیاق نوشته می شد، بخشی 
از اقتصاد لنج ها را مورد بررســی قرار داد. در گذشته 
هم همه لنج داران در ســفرهای دریایی موفق نبوده و 
گاها با غرق شــدن لنج های آن ها ورشکســت شده 

و ســفر دریایی را ادامه نمــی دادند. تولید و نگهداری 
جهازهای بادبانی در بســتر زمان با تغییرات متعددی 
همراه بود که می توانست حیات اقتصادی یک لنج را 
 در بســتر زمان تداوم ببخشد. در ابتدای کار، برخی از 
 لنج داران بندرخمیری لنج های خود را از بنادر دیگر نیز 
می خریدند. صنعت لنج سازی در زمینه تولید لنج یک 
صنعــت منطقه ای و گاها جهانی بود. لنج داران مختار 
بودند، لنج های خود را از مکان های متعدد خریداری 
کنند. لنج داران بندرخمیری معمولا لنج های کوچک 
را که با عمق خور بندرخمیر متناسب باشد، خریداری 
می کردند و بعدها بسیاری از این لنج ها در بندرخمیر 
ساخته می شد. لنج سازی مرحوم حاج محمد باستی 
از لنج ســازی های فعال در مناطق خلیج فارس بود 
 و لنج هــای بــزرگ و کوچک زیادی اوســط این 
لنج سازی ساخته شد. این لنج سازی در حال حاضر 
فعالیت ندارد. ولی فرزندان آقای باســتی در تلاشند تا 

دوباره این لنج ســازی را احیا نموده و به ساخت لنج 
مبادرت ورزند.با کشــف نفت در ایــران و خاورمیانه 
صنعت لنج هم دچار تحولاتی از نظر بهره وری، تولید و 
نگهداری شد. شاید استفاده از نفت در لنج ها به اواسط 
سده بیســتم در ایران بازگردد. اما وجود نفت در ایران 
اســتفاده از آن در لنج ها تا حــدودی کار لنج داران و 
دریانوردان را راحت تر نمود. تا پیش از موتور دار شدن 
 شناورهای چوبی به آن ها جهاز گفته می شد. اما پس از 
موتور دار شــدن شــناورهای چوبی به آن ها نام لنج 
اطلاق مــی گردید. بــا موتور دار شــدن لنج ها در 
بندرخمیر بــه تدریج بادبان های متعدد از عرشــه و 
دکل های لنج ها رخت بر بســت. سرعت شناورهای 
چوبی بیشتر شد، اما ســوانح داخل لنج به دلیل عدم 
آشنایی دقیق دریانوردان با لنج های موتور دار بیشتر 
 گردیــد. تعداد ســفرهای دریایی نیز بیشــتر گردید. 
لنج هــای بندرخمیر لنج های کوچــک تری بوده و 
معمولا به سفرهای دریایی به کشورهای حوزه جنوبی 
خلیج فارس می رفتند. سفر به کشور عمان هم توسط 
لنج های بندرخمیر صــورت می گرفت. از بندرخمیر 
 ســفرهای طولانی مــدت به هنــد و آفریقا صورت 
نمی گرفت. امــا دریانوردان بندرخمیری در لنج های، 
لنج داران بندرکنگی و جزیره قشــمی به ســفرهای 
دریایی هند و آفریقا می رفتند. لنج سازی آقای باستی 
در بندرخمیر در کنار ســاخت لنج به تعمیر برخی از 
لنج ها نیز می پرداخت و لنــج داران بندرخمیر برای 
نگهــداری و تعمیــر لنج های خود بــه بندر لافت و 
بندرگوران که نزدیک بندرخمیر بود نیز می توانســتند 
 بروند.خور بندرخمیر به گونه ای اســت که نگهداری 
لنج ها در آن می تواند به آســانی صورت گیرد. عمق 
خور زیاد نبوده و در زمان جزر آب، لنج ها کاملا بیرون 
از آب قرار گرفته و کار بــرای تعمیر آن ها را راحت 
مــی کند. حتی می توان به راحتی لنــج ها را از کناره 
خور به ســاحل آورده و پس از تعمیر آن ها را به آب 
بازگرداند. در گذشــته نیز سوانح زیادی در خور بندر 
خمیر برای لنج ها وجود نداشته و لنج داران لنج های 
خود را با ایمنی بیشتر در خور بندرخمیر و اسکله این 
بندر نگه می داشتند. در حال حاضر نیز مجتمع بندری 
بندرخمیر و اسکله مربوط به آن این نوید را به لنج داران 
می دهد که لنج آن ها با ایمنی و امنیت بیشــتر در این 
 خور لنگر بیندازند. در زمینه تولید هم می توان با ساختن 
 لنج هایــی برای اســتفاده گردشــگری و حمل بار، 
لنج سازی در بندرخمیر را احیا نموده و همانند گذشته 
 به رونق آن افزود. در نوشــتار آتی تلاش می گردد به 
جنبه هــای دیگری از فعالیت لنج هــا در بندرخمیر 

پرداخته شود. 

بررسی تولید ، حفظ و نگهداری صنعت لنج 
در بندرخمیر

آگهی مز ایده ) نوبت اول (  
شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي9900484ب در خصوص دعوی آقای فرشاد عیدی علیه آقای  

مراد گرگیج که محکوم به پرداخت وجه میباشد که در این راستا ملک تجاری معرفی شده به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود . 
در  خصوص دعوی آقای فرشاد عیدی مزرائی به طرفیت آقای مراد گرگیج جاسکی مبنی بر درخواست اجرای رای داور ، پس از حضور در دفتر 
شعبه و مطالعه پرونده درمعیت نماینده آقای مراد گرگیج جاسکی )خوانده پرونده ( از یک واحد مغازه تجاری معرفی شده واقع در بندرعباس - 
خیابان سیدجمال الدین اسدآبادی - سه را پلنگ صورتی - کوچه شهید حسین پیشگر - پشت بانک صادرات - مجتمع تجاری - مسکونی خلیج 
فارس بازدید و معاینه فنی بعمل آمد .مشخصات ملک : مورد بازدید عبارت از یک باب مغازه تجاری به شماره 19 درنقشه مصوب شهرداری 

)شماره 10 در گزارش نقشه بردار ثبتی (، دارای فرش کف سرامیک ، دیوارها گچ کاری ، سقف کاذب با تایل های 60*60 ، درب ورودی شیشه سکوریت واقع در طبقه 
زیرزمین می باشد . به استناد گزارش نقشه بردار ثبتی مساحت این واحد تجاری 33/95 مترمربع است .لازم به ذکر است که تاکنون صورتجلسه تفکیکی ملک تنظیم نگردیده و 
مغازه فوق الذکر سند مالکیت رسمی می باشد .نظریه کارشناسی : پس از بررسی های لازم و با عنایت به قیمت املاک مشابه در محدوده وقوع ملک ، موقعیت قرارگیری اوضاع 
واحوال اقتصادی ، بدون درنظر گرفتن سوابق ثبتی و مالیاتی و بدون نظر گرفتن تعهدات و دیونی که ممکن است وجود داشته باشد و با توجه به نکات فوق الذکر به نظر این 
هیات، قیمت کارشناسی مغازه فوق الذکر از قرار هر مترمربع 150/000/000 ریال مجموعا5/092/500/000 ریال ) پنج میلیارد و نودو دو میلیون و پانصد هزار ریال ( برآورد و 
تعیین می گردد .این نظریه بر اساس تصاویر اسناد و مدارک ابرازی ارائه شده به این هیات تهیه و تنظیم گردیده است . بدیهی است چنانچه پس از تحریر و تسلیم این نظریه هر 
گونه مدارک و مستندات و اطلاعات متکی به اسناد قابل قبول دیگری ارائه گردد که در نتیجه کارشناسی موثر واقع شود و همچنین ادعای جعل و مخدوش بودن ویا نابرابری 
اسناد و مدارک ابرازی با نسخ اصلی مسئولیتی متوجه این هیات نخواهد بود .1- فروش نقدی است .وحداکثر مهلت پرداخت بهاءیک ماه است.  2- کلیه هزینه های مربوط به 
معامله ازهرقبیل وازهرجهت به عهده خریداراست. 3- پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10 % مبلغ ارزیابی شده 

را بصورت سپرده نقدی بحساب شماره 2171295409008 نزد بانک ملی شعبه دادگستری تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند. 
4- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . 5- مزایده در روز چهارشنبه  ساعت 13 مورخ 09/03/ 1400 در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری 

بندرعباس واقع در رسالت جنوبی کوچه فتح المبین مجتمع قضایی شهید بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید .
6- در صورتی که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده 
حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا می شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع 

بیشتر می توانند به شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند .
محمد مهدی بهمن نیا - دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس
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آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان ساره عالی پور فرزند کمال با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده واشعارنموده شادروان علی بیلک 
فرزند کمال به 1400/6/19 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 1-  کمال بیلک فرزند صالح متولد 1316/7/1 
به ش.ش 1096 پدر مرحوم.2- ساره عالی پور فرزند کمال متولد 1329/6/1 به ش.ش 7 مادر مرحوم.3- آمنه ناجی فرزند حسین متولد 

1375/12/21 به ش.ش 4700062932 همسر مرحوم.و دیگر وارثی ندارد .لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .
شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان  

آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان حواء مکاری فرزند عبدالرحمن با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده واشعارنموده شادروان 
فاطمه محمدپورفرزند علی به 1400/7/7 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 1-  حواء مکاری فرزند 
عبدالرحمن متولد 1371/4/12 به ش.ش 4700031883 فرزند مرحوم.2- محمد صدیق مکاری فرزند عبدالرحمن متولد 1376/11/9 
به ش.ش 4700068795 فرزند مرحوم.3- مریم مکاری فرزند عبدالرحمن متولد 1369/11/4 به ش.ش 4700020091 فرزند مرحوم. 

و دیگر وارثی ندارد .لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .
     شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان  
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قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

گروه خبر //  معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان گفــت: با توجه بــه اوج گیری پیک 
پنجم کرونا در ۶ ماه گذشته، تجهیزات اکسیژن 

 ســاز به ارزش ۲۷0 میلیارد ریــال تامین و بین 
بیمارستان های دانشگاهی استان توزیع شد. 

   به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر پژمان شــاهرخی 

 در حاشــیه بازدید از بیمارســتان های استان افزود: 
این تجهیرات شــامل پنج دســتگاه اکســیژن ساز 
 6۰۰ لیتری ثابت، ســه دستگاه اکســیژن ساز 6۰۰ 

 لیتری کانتینری، ســه دســتگاه مخزن اکسیژن مایع، 
تعداد ۷4 عدد کپســول اکســیژن 1۰ لیتری و  تعداد 
یکهزار و 14۰ عدد کپســول اکسیژن 4۰ لیتری بوده 

است.
    وی بیــان داشــت: افزایــش این تجهیــزات به 
دســتگاه های قبلی تولید اکســیژن مراکــز درمانی 
 هرمــزگان ســبب افزایش چنــد برابــری ظرفیت 
تولید اکســیژن استان شــد که نقش مهمی در درمان 
بیماران کوویدی و کاهش تعداد موارد فوتی داشــته 

است.
پزشــکی  علــوم  دانشــگاه  درمــان  معــاون      
 هرمــزگان با اشــاره بــه اهمیت ارتقــای وضعیت 
بیمارستان های دانشگاهی استان اظهارداشت: باتوجه 
 به نیازسنجی انجام شده در خصوص کمبود اکسیژن در 
بیمارســتان های دانشــگاهی و دســتور و پیگیری 
رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان، ظرفیت 
تولید و ذخیره سازی اکسیژن در همه بیمارستان های 

دانشگاهی استان افزایش یافته است.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی :

 ۲۷۰ میلیارد ریال تجهیزات اکسیژن ساز در هرمزگان توزیع شد

بندرخمیــری  داران  لنــج   
معمــولا لنــج هــای کوچک را 
کــه با عمــق خــور بندرخمیر 
متناســب باشــد، خریــداری 
می کردند و بعدها بســیاری 
از این لنج هــا در بندرخمیر 

ساخته می شد

,,

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

اصل مجوز کسب به شماره 4285/ت پ ک /97 اعتبار 
98/11/30 بنام  یوسف اسلامی رمچاهی فعالیت صنفی 
فروشندگان پوشاک آقایان )اسلامی ( واقع در منطقه آزاد 

قشم . بندر درگهان . مجتمع تجاری زمرد پلاک a_35 مفقود 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد 

مفقودی مفقودی 
گواهینامه موقت پایان تحصیلات بنام فریبا بهاری فرزند الیاس 

دارنده شناسنامه 46028 صادره از آبادان متولد 1350در 
مقطع کارشناسی ناپیوسته به شماره 85/24707 تاریخ 

 1385/12/23 از دانشگاه آزاد واحد فیروزآباد مفقود گردیده 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد

پیرو آگهی مناقصه چاپ شده مورخ 1400/08/10 در روزنامه 
دریا مبنی بر تهیه و اجراء پروژه جدول گذاری معابر روستای پشته 

ایسین بندهای 2 و 7 به شرح ذیل اصلاح می گردد .
بند 2- برآورد اولیه : 3/520/000/000 ریال

بند 7- تاریخ بازگشایی و رسیدگی به پیشنهادها : 1400/08/20 ساعت 11

اصلاحیه

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طورفوق العاده )نوبت اول (
مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی تولیدی و توزیعی کارکنان شرکت آب و برق و 
تاسیسات قشم در ساعت 11 صبح روز یک شنبه 1400/09/07 در محل شرکت آب و برق و تاسیسات قشم به نشانی 
استان هرمزگان جزیره قشم ، میدان گلها ، بلوار 22 بهمن ، خیابان بوستان شمالی ، جنب پارک برکه بی بی ، شرکت 
آب و برق و تاسیسات قشم در سالن آموزش برگزار میشود . لذا از کلیه اعضا دعوت میگردد با در دست داشتن کارت 

یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانند و یا وکیل /نماینده خود را کتباً معرفی نمایید .
ضمناً به اطلاع میرساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی ،تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 
3 رای و هر شخص غیر عضو تنها یک رای خواهد بود و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی میبایست به همراه نماینده 
خود حداکثر تا تاریخ 1400/09/06 در محل تعاونی به نشانی فوق الذکر حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت ، 

برگه ورود به مجمع را دریافت کند .
دستور جلسه : 

- گزارش هیات مدیره و بازرسان 
- طرح و تصویب صورتهای مالی 1398و 1399

- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیات مدیره و بازرس / بازرسان 
داوطلبان تصدی سمتهای هیات مدیره و بازرسی به موجب ماده 2 دستور العمل نحوه نظارت بر انتخابات تعاونی ها 

موظفند حداکثر ظرف یک هفته از انتشار آگهی دعوت ، فرم داوطلبی را تکمیل و تحویل دفتر تعاونی نمایند .

رئیس هیات مدیره  - شرکت تعاونی تولیدی و توزیعی کارکنان آب  و برق و تاسیسات قشم



امام  حسین )ع( : با گذشت ترین مردم کسی است که در عین توانایی چشم پوشی کند
) روضه بحار ج 2 ص 121(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد    علیرضا حائری زاده                 09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر    مهران سلطانی نژاد             09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

پنجشنبه 13 آبان 1400
28 ربیع الاول 1443
سال بیستم شماره 3736

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.ir : اینستاگرام

بندرعباس  گروه گزارش// عضو شورای اسلامی شهر 
گفت:  از نخســتین روز آغاز بکار شورای ششم اعلام 
کردیــم رویه ما در این دوره ، مبارزه با رانت و فســاد 

خواهد بود.
  به گزارش خبرنگار روزنامه دریا، عیســی عباسی در نطق 
پیش از دستور یازدهمین جلسه این شورا گفت: در خصوص 
بازگو شــدن موضوع قدیمی و منســوخ انتزاع بخشی از 
هرمزگان به استانی دیگر در هفته های گذشته ، باید عرض 
کنم مطرح کردن اینگونه مســائل آن هم در زمانی که دولت 
انقلابی و مردمی در ابتداء راه خود قرار گرفته و کشور بیشتر 
از هر زمانی نیازمند آرامش و همدلی برای رفع کاســتی ها، 
ناکارآمدی ها و رفع مشکلات مردم است ، مطرح شدن چنین 
موضوعاتی جز ایجاد تنش و بهانه دادن دست دشمنان نظام، 
حاصل دیگری نخواهد داشــت و باید پیگیری اجرای این 
طرح باطله ، خاتمه یافته تلقی شــود. عباسی با بیان اینکه 
رویه ما در این دوره شــورای شهر، مبارزه با رانت و فساد 
خواهد بود، بیان داشت: بر همین اساس جهت دفاع از حقوق 
عامه مردم شــهر بندرعباس، در خصوص بررسی تخلفات 
مختلف در مجموعه مدیریت شــهری ورود جدی کردیم و 
در حال پیگیری ابعاد مختلف این موضوع هســتیم. عباسی 
گفت: متاسفانه همگی شــاهد بودیم با علنی شدن یکی از 
 تخلفات در حوزه روابط عمومی توسط همکار عزیزم جناب 
دبیری نژاد، برخی افراد با هدف به حاشیه بردن اصل موضوع، 
انواع تهمت و تخریب های ناروا را به ایشــان نسبت دادند و 
این پیگیری ها را تعبیر به تســویه حساب شخصی کردند. 
این عضو شورای شهر بندرعباس در ادامه اظهار داشت: بنده 
همینجا اعلام می کنم پیگیری این موضوع و سایر تخلفات 
بســیار مهم تر، توســط کلیه اعضای کمیسیون حقوقی در 
دســت بررسی و انجام است و اعضای این کمیسیون  هرگز 
در برابر هیچ تهدید و ســنگ اندازی سر خم نخواهند کرد، 
لذا از دستگاه های نظارتی ، امنیتی، قضایی علی الخصوص 
دادستان محترم تقاضا دارم ضمن دستور بررسی تهمت های 
روا شده، با پیگیری و برخورد جدی ، حاشیه امن متخلفین 
را برهم زده و از اقدامات فســاد ستیزانه نمایندگان مردم در 
شورای شهر، حمایت و پشتیبانی کنند. وی دربخش دیگری 
از سخنان خود تصریح کرد: در حوزه آسیب شناسی معضلات 
شــهری باید حرف زدن مدیران با برنامه ریزی و عملکرد 
مناسب توسط آنها همراه باشد، صرف اینکه فقط مشکلات 
بیان شــود اما برای رفع آنها راهکار و روشی در نظر گرفته 
نشــود، جز ایجاد فضای یاس و نا امیدی در مردم حاصل 
دیگری نخواهد داشت ، لذا به  همکاران عزیزی که بتازگی 
عهده دار مسئولیت در مناطق شهرداری شدند توصیه می کنم 
به ســرعت و بدون وقفه با بکارگیری راهکارهای علمی و 
تخصصی و همچنین سعی و تلاش مضاعف نسبت به گذشته ، 
بدنبال رفع مسائل و مشکلات شهروندان در حوزه کاری خود 
 باشند. عباســی بیان کرد: متاسفانه عملیات عمرانی ساخت 
پل های روگذر میدان قدس، بلوار امام حســین )ع( و پایانه 

جدید مسافربری شهر بندرعباس که هفته های گذشته نیز به 
آن پرداختم کاملا تعطیل شده و این پروژه های مهم باید سریعا 
با بسیج امکانات و استقرار نیروهای پیگیر و دغدغه مند به 
اتمام رسیده و مورد بهره برداری توسط مردم قرار گیرد. وی 
افزود: در حوزه خدمات شهری متاسفانه هنوز مردم از کمبود 
تجهیزات، امکانات و نحوه خدمت رسانی توسط شهرداری در 
مراجعات و بازدیدهای اعضای شورا از محلات و دیدارهای 
 روزانــه، معترض و ناراضی هســتند و بایــد در این زمینه 
 چاره اندیشی مناسبی صورت گیرد. این مقام مسئول اظهار کرد: با 
بررســی های انجام شــده در مدت زمان کوتاه شروع بکار 
شورای شهر جدید ، متاســفانه بیشتر از قبل مشخص شده 
است دستگاه های نظارتی شهرداری که باید چشم تیزبین و 
گوش شنوا مجموعه باشند ، سال های گذشته در شناسایی و 
برخورد با فساد سازمان یافته بسیار ضعیف و منفعلانه عمل 
کردند و بعضا خود منشا برخی تخلفات و همراه و یاری رسان 
متخلفین بودند که باید بابت قصورات و کوتاهی های انجام 
شده ، مورد بازخواست و ماخده قرار گیرند. عباسی گفت: در 
پایان به خود و همه همکاران عزیز عضو شورای شهر که به 
واسطه رای مردم بر این مسند تکیه زده ایم توصیه میکنم فقط 
خود را وامدار توجه و اعتماد مردم بدانیم  ، از هرگونه خط 
گرفتن از افراد و گروه های سیاسی منفعت طلب اجتناب کرده 

و آنرا خیانتی به اعتماد مردم برشمریم.
  پرداخت حق بیمه نیروهــای کارگری به صورت 

کارمندی توسط شرکت های پیمانکاری
   نائب رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: پروژه 
بلوار ساحلی شهر بندرعباس یک پروژه بسیار خوب است 
اما این پروژه در محدوده شهر بندرعباس نیست و هزینه های 
اضافه توسط شهرداری بندرعباس صرف می شود.، اسماعیل 
بواشه در نطق پیش از دستور خود در یازدهمین جلسه شورای 
شهر،ضمن تبریک هفته پدافند غیرعامل، اظهار کرد: امیدوارم 
شهرداری بندرعباس در زمینه پدافند غیرعامل گام های مثبتی 
بــردارد چراکه یکی از عوامل اقتــدار ملی و حفظ تمامیت 
اراضی کشــور محسوب می شــود. وی عنوان کرد: پدافند 
غیرعامل به عنوان ساده ترین راه برای مقابله با دشمن شناخته 
می شود و زمینه توسعه متوازن و همه جانبه را فراهم می کند. 
بواشه با اشاره به اهمیت فرهنگ سازی در خصوص پدافند 
غیرعامل، ابراز داشت: آمادگی دفاعی مردم در برابر هر گونه 
تهدید امری ضرروری است که لازم است مد نظر مسئولین 
به خصوص شهرداری بندرعباس نیز قرار گیرد. نائب رئیس 
شورای اسلامی شهر بندرعباس بیان داشت: در سال 1399 
قرارداد تعدادی از کارکنان تنظیف و فضای ســبز شهرداری 
بندرعباس با وجود اینکه جزو نیروهای »تامین نیرو« بودند، 
به اجبار شهرداری بندرعباس به حجمی بازگردانده شده است 
در حالیکه شــهرداری در این مدت نیروهای تامین نیرو را 
جذب کرده اســت که این موضوع جای سوال دارد و حتماً 
در کمیســیون حقوقی موضوع را پیگیــری می کنیم تا این 
نیروها به »تامین نیرو« برگردند. بواشــه تصریح کرد: برخی 
از شــرکت های پیمانکاری حق بیمه نیروهای کارگری را به 

صورت کارمندی پرداخت می کنند که باید این موضوع حل 
شود. پرداخت بیمه کارمندی برای کارگر باعث می شود که 
مولفه ســخت و زیان آور به وی تعلق نگیرد و پیمانکار هم 

برای پرداخت مبلغ کمتر این اقدام را انجام می دهد.
   عدم توزیع مناسب ســرانه فرهنگی از مشکلات 

شهری است
    عضو شورای اسلامی شــهر بندرعباس گفت: پرونده ای 
در هیات تجدید نظر مالیاتی اســتان قرار دارد که تاکنون به 
نتیجه نرسیده اســت. اگر این موضوع حل نشود۷۰ میلیارد 
تومان جریمه به شهرداری تحمیل می شود.حجت الاسلام و 
المسلمین عبدالرضا حیدری سراجی در نطق یازدهمین جلسه 
شــورای شــهر بندرعباس اظهار کرد: جناب آقای دوستی 
استاندار هرمزگان مردم هرمزگان انتظار دارند سرزمین شان 
دستخوش تصمیمات ناعادلانه مدیران نشود.رئیس کمیسیون 
معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر بندرعباس با اشاره 
به الحاق معدن فاریاب شهرســتان رودان به استان کرمان، 
عنوان کرد: امروزه زمزمه های الحاق روســتاهای پارسیان 
نیز شنیده می شود از اســتاندار هرمزگان درخواست داریم 
که ضمن دوســتی با مردم هرمزگان با آب و خاک هرمزگان 
نیز دوســت باشد و از تجزیه هرمزگان جلوگیری کند.عضو 
شورای شــهر بندرعباس با اشاره به رای قاطع شورای شهر 
برای انتخاب شهردار، ابراز داشت: جناب آقای نوبانی با حل 
چالش های بندرعباس که سال های متوالی گریبان گیر مردم 
بوده، وظیفه خود را انجــام دهید.وی تصریح کرد: امیدوارم 
شهردار بندرعباس به خدمت پشت میزی پشت پا زده و نه با 
چکمه های نمایشی بلکه با پاهای عریان و تیم های مدیریتی 
که از هرگونه سلایق شخصی و سیاسی به دور هستند در جهت 
توسعه عمران و آبادی شهری گام بردارد.حیدری تصریح کرد: 
از شــهرداری جدید درخواست داریم که در انتخاب مدیران 
از مشورت های اعضای شورای شــهر نیز استفاده کند.وی 
خاطرنشان کرد: استرداد ارزش افزوده موضوع تبصره هفت 
ماده 1۷ در سال 139۷ در هیات تجدید نظر مالیاتی استان 
قرار دارد که تا کنون به نتیجه نرسیده است. اگر این موضوع 
حل نشــود ۷۰ میلیارد تومان جریمه به شهرداری تحمیل 
می شود.عضو شورای شهر بندرعباس اظهار کرد: عدم توجه 
به بافت فرســوده شهر و عدم توزیع مناسب سرانه فرهنگی، 
عدم وجود اماکن ورزشی و فرهنگی در شهرک پیامبر اعظم و 
عدم وجود پارک بانوان مناسب از جمله مشکلات شهری در 
حوزه عمرانی است که باید با برنامه ریزی مناسب حل شوند.
حیدری با اشاره به عدم تکمیل پروژه های سطح شهر توسط 
پیمانکاران گفت: این اقدام باعث بروز خساراتی برای مردم 
شده و ترافیک شدیدی را در بخش هایی از شهر بندرعباس 
ایجاد کرده اســت.وی با ذکر این نکته که در شهری زندگی 
می کنیم که به کالبد و روح آن توجه نشده است، تشریح کرد: 
یکی از دلایلی که به شهردار جدید رای دادیم، وجود روحیه 
فسادستیزی در وی بود که امیدوارم این مهم تحقق پیدا کند.
عضو شورای شهر بندرعباس با ذکر این نکته که شهردار برای 
رسیدن به اهداف توسعه ای شــهر از نیروی انسانی جهادی 

استفاده کند، مطرح کرد: دنبال کردن موضوعات مهم خدمات 
شــهری یکی از اولویت های شهرداری باشد.حیدری با ذکر 
این نکته که برای ما فرقی ندارد که مدیر برای حال اســت 
و یا گذشته، بیان داشت: اگر مدیری نتواند به مطالبات مردم 
پاسخگو باشد جلوی آن خواهیم ایستاد و از مدیران کار آمد 
نیز صرف نظر از دیدگاه های سیاســی حمایت خواهیم کرد.
وی عنوان کرد: ســاده ترین مطالبه مردم، آسفالت خیابان ها 
و پیاده روها اســت که پیمانکاران با طول زمان زیادی این 
اقدامات را انجام می دهند و مردم را با چالش روبرو می کند.

عضو شورای شــهر بندرعباس ابراز داشت: برای روکش و 
ترمیم آسفالت سطح شــهر با یک پیمانکار با اعتبار زیادی 
قراردادی منعقد می شــود. بنده و آقای عباسی قول می دهیم 
که اگر یک خاور، یک کارگر و یک بیل را در اختیار ما قرار 
دهید تمام چاله های آسفالت سطح شهر بندرعباس را رایگان 

ساماندهی کنیم.
  انســجام و همدلی حلقه حل دغدغه ها و معضلات 

شهروندان 
   عضو شــورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: اگر به دنبال 
حفظ نام، فرهنگ و جایگاه شهر بندرعباس و استان هرمزگان 
هســتیم به داد مردم و مناطق قدیمی و بافت با قدمت شهر 
برسیم.حســن ســالاری در نطق پیش از دستور یازدهمین 
جلسه علنی این شــورا گفت: ضمن تبریک روز نوجوان و 
بســیج دانش آموزی و همچنین فرا رسیدن روز دانش آموز 
و یادآور رشادتها و شهامت های نوجوانان و دانش آموزان 
عزیــز در همه عرصه های انقــلاب و صحنه های نظام که 
لازم اســت برای داشتن فردایی روشن تر و آبادتر به مسئله 
آموزش و پرورش و تحصیل این قشر و آینده سازان جامعه 
توجهی چشم گیر نمود.سالاری بیان کرد: سنت و رسالت ما 
 حمایت از کسانی است که سهم کمتری از خوشبختی دارند، ما 
آمــده ایم تا بر عبادتی که بالاتر از خدمت به مردم نیســت 
جامه عمل بپوشانیم،ما آمده ایم که با یک صدا و با یک ندای 
منظم تر و یکنواخت تر طبل و آهنگ مظلومیت و محرومیت 
شهر بندرعباس  واستان هرمزگان در کشور را قطع کنیم، در 
دولت عدالت و در دولت یار و دولت محرومین و مستضعفین 
فراموش نکنیم آنچه که بیش از همه دولت ها به چشم می آید 
بی عدالتی، بی توجهی، فقر اجتماعی و فرهنگی خواهد بود، 
محلات قدیمی شهر بندرعباس که هویت و پیشانی این شهر 
هستند، محلاتی که در صفا و صمیمیت و همبستگی و انسجام 
و یکدلی ســر آمده بود، محلاتی که در ریشه آنها سرشار از 
استعدادهای هنری، فرهنگی، ورزشی و حتی دینی و مذهبی 
و علمی است انسان های نخبه، اندیشمند و تحصیلکرده شهر 
در گروه های اجتماعی منســجم در خود جای داده است.
رئیس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر 
بندرعباس در ادامه اظهار داشــت: نخبه های محلات اکنون 
 به دلیل کم لطفی و بی توجهی به دســت فراموشــی سپرده 
شده اند و مشــکلات یکی پس از دیگری باعث جابجایی 
انتقال و رفتن اهالی اصیل و مردم با اصالت مناطق و محلات 
قدیمی شــده که در واقع جدا شدن و دور شدن از فرهنگ و 

رسم و رســومات واقعی واصیل این استان و این شهر است 
 وبا این همه گســیختگی، ارزش فرهنگی محلات از دست 
می رود.سالاری گفت: اگر به دنبال حفظ نام، فرهنگ و جایگاه 
شهر بندرعباس و استان هرمزگان هستیم به داد مردم و مناطق 
قدیمی و بافت با قدمت شهر برسیم،آنجایی که فاضلاب نه از 
لحاظ جسمی بلکه از لحاظ روحی و روانی محلات دوراهی 
 ایسینی- درخت ســبز، مغ پیرمرد، چاهستانیها، کمربندی، 
آیت ا... غفاری، شــیر اول وشــیر ســوم، ســنگ کن، مغ 
 ناخدا، دوهزار، ســورو و پشت شهر، نایبند جنوبی و محله 
 قریشــی ها، برکه گرد، پشــت بند، پانهو، ســه زیارتون، 
حسین آباد و شــمیلی ها را محاصره نموده، بینی و بین الله 
آیا ماها، خانواده هایمان را حاضر می شویم دراین محلات 
سکنی دهیم؟ ونبود فضاهای آموزشی، ورزشی، تفریحی و 
فرهنگی دردیســت مضاعف بر درد مردم خونگرم، نجیب 
و باصفای این مناطق.این مقام مســئول بیان کرد: اگر دنبال 
خدمت هستیم به این محلات برسیم که فرهنگ ما، اصالت ما 
و هویت ما دراین محلات کمرنگ و ناپدید نشده است. حل 
همه ی این دغدغه ها و معضلات در گرو انسجام و همدلی و 
همیاری همگان است، استاندار محترم، فرمانداری، نمایندگان 
مجلس، شورای شهر، صنایع و اداره بنادر، شهرداری، مسکن، 
اداره آب و برق و اداره راه و آموزش و پرورش و رسانه های 
گرانقدر و همه مجموعه های اجرایی و دلسوز شهر، یکصدا 
برای نجات این شهر بکوشیم و آموزش و پرورش را دریابیم.
سالاری گفت: ظرفیت های مالی ومادی استان و شهر، برای 
توسعه آموزش و تربیت و فرهنگ و رفع معضلات اجتماعی 
با ایجاد زیرســاختهای لازم و گسترش آموزش شهروندی 
نقش ســاز خواهد بود، وقت وحدت و اتحاد و یکپارچگی 
و منسجم بودن است، باید توجه به جوانان و وضعیت اشتغال 
آنان را چند برابر کنیم، تا مردم غیور و سرافراز این شهر طعم 
واقعی خدمت را بچشــند.وی در ادامه با بیان توصیه ای به 
عزیزان در مجموعه شهرداری تصریح کرد: انسان ها به عنوان 
اصلی ترین فرهنگ نیازمند توجه ویژه هســتند شهرداری 
بندرعباس درابتدای امر بایســتی با پاسخگویی به نیازهای 
معیشتی و فرهنگی کارمندان و کارگران و پرسنل خود برای 
شکل دهی به فرهنگ ســازمانی و خدمت رسانی به مردم 
اقدام کند، کارگران شــرکتی و حجمی از بدنه شهرداری جدا 
نیســتند توجه به حقوق و وضعیت معیشتی همه کارکنان و 
نیروهای پرتلاش این مجموعه بخصوص نیروهای حجمی 
و شرکتی با نگاه عادلانه و منصفانه بایستی مورد توجه ویژه 

قرار گیرد.وی گفت: به شــهردار محترم یادآور می شوم که 
در انتصابات جناحی عمل نکنند و همه ظرفیت های انسانی 
شــهرداری از همه قومیت ها و محلات بخصوص جوانان و 
بانوان را در سطوح مدیریتی برای آبادانی شهر بکار بگیرند، 
زیر ساخت های فرهنگی و ورزشی شهر برای مردم ساخته 
شده است و شهرداری باید از نگاه کنترلی و مالکیتی اجتناب 
کند و فرهنگســراها و اماکن ورزشی را با محوریت مسجد 
و ظرفیت مساجد به دســت مردم بسپارند.این مقام مسئول 
درادامه تصریح کرد: مساجد به عنوان پایگاه های فرهنگی و 
محل حضور نخبگان و معتمدین بعنوان محل خدمت رسانی 
به مردم ومیز خدمت دهی به اهالی نیازمند راه اندازی و شکل 
دهی شورایاری هاست تا هم از ایده ها و افکار اهالی محل و 
مشارکت عمومی و همگانی برای شهر کمک گرفت و هم باید 
در نظافت و فرهنگ سازی و رسیدگی به محیط اقدام نمود.
سالاری گفت: کسب و کارهای فرهنگی و صنعتگران صنایع 
دستی شهر بندرعباس بواسطه عضویت در شبکه شهرهای 
خلاق یونسکو نیازمند توجه ویژه ای برای اجرای برنامه ها 
و طرح های پیش بینی شده دارند.رئیس کمیسیون فرهنگی 
و اجتماعی گفت: هویت بخشی فرهنگی و تعریف شناسنامه 
فرهنگی و تاریخی برای محلات شــهر بعنوان بخش های 
مهم و حیاتی شهر و توسعه فرهنگی اجتماعی محله محور 
براساس نیاز مردم هر محله و مطالعات کارشناسی که بوسیله 
پتانسیل و ظرفیت موجود در مرکز اسناد شهرداری بندرعباس 
مسیر خواهد بود بایستی اجرایی و عملیاتی شود.سالاری بیان 
کرد: در حوزه فرهنــگ و بیانیه گام دوم انقلاب و بویژه در 
زمینه تولید محتواهای مرتبط با زندگی ســالم شهری بسیار 
ضعیف عمل کرده ایم و باید به تحول دراین زمینه بیاندیشیم 
وتشکیل کارگروه هایی متشکل از نمایندگان دانشگاه های 
شهر، نمایندگان ادارات فرهنگی شهر و نخبگان برای نظارت 
و راهبری برنامه های فرهنگی شهر به محوریت حفظ هویت 
فرهنگی محلات و ترویج استانداردهای شهر خلاق می تواند 
راهگشا باشد و قطعاً این امر نیازمند بازنگری در ساختارهای 
بخش هایی از شهرداری و تدوین راهبردها و برنامه هایی با 
همکاری و کمک همه فعالان حوزه فرهنگ است.سالاری 
خاطرنشان کرد: سازمان های آرامستان و آتش نشانی بعنوان 
دو ســازمان ویژه که با توجه بــه عملکرد و خطرات کاری 
نیازمند توجه ویژه و انگیزه مضاعف در خدمت رســانی به 
شهروندان بوده که انتظار می رود نگرانی و دغدغه های این 

عزیزان نیز مرتفع شود.

یازدهمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس  ؛

اقدامات فساد ستیزانه نمایندگان مردم در شورای شهر، حمایت شود
اعضای کمیسیون حقوقی هرگز در برابر هیچ تهدید و سنگ اندازی سر خم نخواهند کرد

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

  

گروه خبــر // زلفــی گل گفت: اگر 
دانشگاه ها کلاس های خود را حضوری 
کنند، قطعا امتحانات پایان ترم هم به 

همان شیوه برگزار خواهند شد.
  محمدعلــی زلفــی گل وزیــر علوم، 
تحقیقات و فناوری در نشست پارک های 
علم و فناوری کشور که در محل وزارت 
علوم برگزار شــد، در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: صندوق علــوم، تحقیقات و 
انقلاب  عالی  شــورای  مصوب  فناوری 
فرهنگی اســت که برای تمامی کشــور 
 یعنی توسعه علم و فناوری و کارآفرینی 
برنامه ریزی می کند و بخشی از آن جزو 
وزارت علوم، تحقیقات و فناوری است و 
زیر مجموعه شورای عالی علوم، تحقیقات 
و فناوری خواهد بود که ریاستش بر عهده 
رئیس جمهور است.او افزود: درباره بحث 
تاسیس معاونت فناوری در وزارت علوم 

باید گفت که با توجه به اینکه در شرایط 
کنونی کشــور توسعه فناوری شرط لازم 
برای ایجاد اشــتغال دانــش آموختگان 
تحصیلات تکمیلی است، بنابراین از طریق 
شــرکت های دانش پایــه و دانش بنیان 
ایجاد می شود معاونت علمی و فناوری را 
تأسیس می کنیم تا بر مدیریت پارک های 
علم و فناوری نظارت داشــته باشد و به 
اینصورت با برنامه ریزی های لازم شاهد 
رشــد کمی و کیفی تعداد شــرکت های 
دانش پایه و دانش بنیــان خواهیم بود.

زلفی گل تصریح کرد: شرکت های دانش 

بنیان در بحث ملزومات ســخت افزاری 
و نرم افــزاری لازم، برای مقابله با کرونا 
اقدامات بسیار خوبی مانند نوع دارو های 
 تولید شــده و ... انجام داده اند که میزان 
تاب آوری کشــورمان را در این پاندمی 
کرونا افزایش داده اند.وزیر علوم، تحقیقات 
و فناوری ادامه داد: شــرکت های دانش 
بنیان در دوران کرونا در راســتای توسعه 
اقتصادی فعالیت های بسیار خوبی را انجام 
داده اند.زلفــی گل گفت: از طریق بحث 
دیپلماسی فناوری کشــور های همسایه 
می توانیم بســتر لازم را برای صادرات 

محصولات شــرکت های دانش بنیانمان 
ایجاد کنیم.او تصریح کرد: تلاش خواهیم 
کــرد تا از طریق ســازمان برنامه ریزی 
درصد قابل ملاحظه ای از بودجه عمومی 
را به صندوق علم و فناوری وزارت علوم 
اختصاص دهیم تــا بتوانیم حمایت های 
شایســته ای را از بخش علم و فناوری و 
کارآفرینی و نوآفرینی کشور داشته باشیم.

وزیر علوم، تحقیقــات و فناوری درباره 
آغاز بازگشــایی حضوری دانشگاه ها از 
1۵ آبان گفت: برای بازگشایی دانشگاه ها 
مطیع تصمیمات ستاد ملی مقابله با کرونا 

هســتیم که مصوب کرده دانشــگاه های 
برای دانشــجویان تحصیلات تکمیلی از 
1۵ مهر و برای دانشــجویان کارشناسی 
از 1۵ آبان حضوری ادامــه یابند.زلفی 
گل اضافــه کرد: فعالیت هــای متعددی 
در این زمینه از جمله جلســه با معاونان 
آموزشــی، معاونان دانشجویان، روسا و 
مدیران حراست دانشگاه های کشور انجام 
داده ایم و چالش های پیش رو را بررسی 
کرده ایم و سعی کرده ایم تا آمادگی لازم 
را برای حضوری شدن بحث آموزش را 
به صورت جدی داشته باشیم.وزیر علوم، 

تحقیقات و فناوری ادامه داد: بحث تعمیر 
و بازسازی خوابگاه های همه دانشگاه های 
کشــور و آزمایشگاه ها تا حدودی انجام 
شده است و قرار شد تا روسای دانشگاه 
با توجه به شــرایطی که دانشــگاه دارند 
حضور دانشجویان را اولویت بندی کنند 

و بحث حضوری شدن آموزش را جدی 
بگیرند.زلفی گل با اشاره به نحوه برگزاری 
امتحانات پایان ترم افزود: وقتی آموزش 
به صورت حضوری ادامه یابد امتحانات 
هم به صــورت حضوری برگزار خواهند 

شد.

و  // معاون توسعه مدیریت  گروه خبر 
منابع استانداری هرمزگان گفت: بانک 
هرمزگان،  اســتان  نخبگان  اطلاعات 
با دســتور دوستی اســتاندار محترم 
اندازی و تشــکیل می  هرمزگان، راه 

شود.
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ، نازنین 
شیبانی در جلســه هم اندیشی شورای 
اندیشه ورز مجمع نیروی انسانی استان 
با دســتور  اظهار داشــت:  هرمزگان، 
استاندار هرمزگان باید بانک اطلاعات 
نخبگان استان در راستای ارتباط مستمر 
و معطوف به نتیجه با نخبگان و صاحب 
نظران در حوزه های مختلف اجتماعی، 
اقتصادی و ... و بهره گیری از نقطه  نظرات 

 آنها در راســتای رفع مسائل، تشکیل 
شــود. وی بیــان کرد: دانشــگاه ها و 
مؤسســات آموزش عالی و پژوهشی، 
شــریک راهبردی جامعه صنعت، برای 
توســعه پایدار هســتند و برای توسعه 
پایدار باید ارتباط بین دانشگاه و صنعت 
تقویت شــود.وی با اشــاره به اهمیت 
و ضرورت تعامل دانشــگاه و صنعت، 
خاطرنشــان کرد: دانشگاه محل تربیت 
نیروی انســانی متخصص و ماهر است 
و دانشگاه های اســتان وظیفه دارند با 
آمــوزش و ارتقای دانــش و مهارت 
دانشجویان، این نیروهای بومی را برای 
حضور و فعالیت در صنایع استان آماده 

کنند.
  معــاون توســعه مدیریــت و منابع 
اســتانداری هرمزگان با تأکید بر تأمین 
نیروی ماهر بومی توســط دانشگاه ها 
و رفع نیازهای صنایع اســتان، عنوان 
کرد: باید ارتباط بین صنعت و دانشگاه 
تقویت شــود و این ارتبــاط مبتنی بر 
نیازهای صنعــت و احصای این نیازها 

باشد.
  شــیبانی تصریــح کرد: شناســایی 

استعدادهای نخبگان می تواند به مدیران 
دستگاه های اجرایی کمک کند و نرخ 
بهره وری را افزایش دهد.وی با اشاره 
به راه انــدازی فرم ثبت نام نخبگان در 
سایت استانداری هرمزگان، عنوان کرد: 
ســامانه ای برای ثبت نــام نخبگان در 
اندازی  راه  استانداری هرمزگان  سایت 
استاندار محترم هرمزگان  شده است و 
از همه نخبگان هرمزگانی و آحاد مردم 
دعوت کرده اند تا چنانچه فردی را در 
تراز مدیریت مردمی می شناسند، نسبت 

به معرفی وی اقدام کنند.
 جلســه هم اندیشی شــورای اندیشه 
ورز مجمع نیروی انســانی اســتان  به 
ریاســت معــاون توســعه مدیریت و 
با حضور  استانداری هرمزگان و  منابع 
مدیــرکل دفتر برنامه ریــزی و تحول 
اداری اســتانداری و جمعی از صاحب 
نظران و اساتید دانشــگاه برگزار شد. 
 ارائــه پیشــنهادات مکتــوب مبنی بر 
انسانی استان  نیروی  اندازی مجمع  راه 
و چگونگی ارتباط و تعامل دانشگاه ها 
با صنایع در این نشســت مورد بررسی 

قرار گرفت.

معاون استاندار هرمزگان :

نخبگان هرمزگان ، اطلاعات خود را در سامانه 
پرتال سایت استانداری بارگزاری کنند 

وزیر علوم :

امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوری می شوند 

 گروه خبر // عبدالملکی گفت: با توجه به این که 
بخشی از اشتغال کشور خوداشتغالی است پس 
نمی توانیم انتظار داشــتیم که همه ی افراد بیمه 

شوند. 
   وزیــر تعاون کار و رفاه اجتماعــی، درباره اینکه  
مشــاغل کاذب هم جزو مشاغلی است که قرار است 
ایجاد شوند، اظهار کرد: مشاغل کاذب به شغل هایی 
گفته می شــود که ارزش افــزوده ایجاد نمی کنند و 
منفعتی هم ندارند اما کســی که خوداشتغال است و 
کارگاهی برای خودش دارد،  قانونی  او را مجبور به 

بیمه اختیاری نمی کند، اما شغلی دارد که مفید است.
عبدالملکی با بیان اینکه در  تلاش هســتیم تا فضای 
بیمه ای کشور را ساماندهی کنیم، تصریح کرد: تلاش 
می کنیم کارفرمایان را به ســمت بیمه کردن کارگران 
هدایت کنیم. باید سیســتم های بروکراتیک درســت 
کنیم تا مردم خودشــان مایل به بیمه باشــند. همین 
حــالا همه ی افراد می توانند خــود را بیمه کنند و به 
سمت تســهیل این فضا پیش می رویم اما نمی توانیم 
هر کســی که شــغلی راه می اندازد را مجبور کنیم تا 
خــودش را بیمه کند. ما فقط می توانیم کارفرمایان را 

ملزم به بیمه کردن کارگران کنیم.وی افزود: با توجه به 
این که بخشی از اشتغال کشور خوداشتغالی است پس 
نمی توانیم انتظار داشــتیم که همه ی افراد بیمه شوند. 
البته در فضای روســتایی، صنــدوق بیمه اجتماعی 
کشاورزی و روستایی و عشــایر  در حال گسترش 
فعالیت های خود هستند. این صندوق زمینه را فراهم 
می کند تا مشاغل روستایی هم خود را بیمه کنند و آتیه 
داشته باشــند. ما به موازات این که فضای کسب وکار 
را تقویت می کنیم از موضوع خود اشــتغال هم غافل 

نمی شویم.

وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی مطرح کرد 

کارفرمایان ملزم به بیمه کارگران هستند
 

تا 50  گروه خبر // تمامی زنان 1۸ 
از  سال سراسر کشــور می توانند 
حمایت های مقــرر در قانون بیمه 
صاحبــان حرف و مشــاغل آزاد 

بهره مند شوند.
   بیمــه زنــان خانــه دار از جملــه 
حمایت  هایی اســت که به آســانی و 
در کوتاه تریــن زمان ممکــن به زنان 
ارائه می شــود و فرآیند ورود به جمع 
بر اساس  تأمین اجتماعی  بیمه شدگان 
این قانون به ســادگی انجام می شود.

مشــمولین این قانون تمامی زنان 18 
تا ۵۰ ســاله هســتند و در خصوص 

افراد بالای ۵۰ ســال نیز میزان سابقه 
ســن  به حداکثر  قبلی  بیمه پــردازی 
مورد نظــر اضافه می شــود.از دیگر 
زنان خانه دار  بیمه  ویژگی های خاص 
امکان انتخاب نرخ پرداخت حق بیمه و 
دستمزد مبنای پرداخت حق بیمه است، 
نرخ پرداخت حق بیمــه زنان خانه دار 
بــرای برخــورداری از حمایت های 
بازنشســتگی 12 درصد؛ بازنشستگی 
و فــوت )پرداخــت مســتمری بــه 
بازماندگان واجد شرایط( 14 درصد و 
بازنشستگی، فوت و از کار افتادگی 18 
درصد است.قابل ذکر است در مواردی 

که دســتمزد انتخابی متقاضی بالاتر از 
عالی  حداقل دستمزد مصوب شورای 
کار باشــد، ضریب دســتمزد انتخابی 
نســبت به حداقل دســتمزد مصوب 
شــورای عالی کار همواره در سنوات 

آتی رعایت خواهد شد.
  انتخابــی بودن اســتفاده از خدمات 
درمانــی از دیگر مزایــای طرح بیمه 
زنان خانه دار اســت. به عبارت دیگر 
در صورتی که زنان متقاضی اســتفاده 
از این نوع بیمه تحت تکفل پدر، مادر 
یا همســر خود بوده و از این طریق از 
مزایای درمانی سازمان تأمین اجتماعی 

برخوردار باشــند، نیازی به پرداخت 
حق سرانه درمان نیست و در غیر این 
صورت می توانند با پرداخت حق سرانه 
درمــان مصوب از خدمــات درمانی 
مراکز ملکی و همچنین طرف قرارداد 
سازمان تأمین اجتماعی نیز برخوردار 
شوند.متقاضیان می توانند بدون مراجعه 
حضوری به شعب تامین اجتماعی و با 
ورود به سامانه خدمات غیرحضوری 
ســازمان تامین اجتماعــی به آدرس 
 www.es.TAmIN.IR اینترنتــی 
نسبت به انعقاد قرارداد و پرداخت حق 

بیمه اقدام کنند.

جزئیات بیمه شدن زنان خانه دار و دختران مجرد اعلام شد 


